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Z A P I S N I K 

sa 14. sjednice Gradskog vijeća Grada Pule, 
održana 29.01.2019.godine (utorak) 
u Komunalnoj palači, Pula, Forum 1 

 
Sjednicu je u 17,00 sati otvorio Tiziano Sošić, predsjednik Gradskog vijeća Grada Pule ( IDS-
HNS-ISU-ZELENI) koji je sjednici i predsjedavao. 
 
Radi utvrđivanja kvoruma obavještava da je vijećnica Kristina Rabar opravdala izostanak sa 
današnje sjednice te da su Mauricio Licul i Danijel Ferić najavili kašnjenje na sjednicu. 
 

PRISUTNI-ODSUTNI 
Red 
br. 

VIJEĆNIK LISTA PRIMJEDBA 

1.  VALTER BOLJUNČIĆ  IDS- HNS-ISU-ZELENI   B.Miletić-mirovanje mandata  

2. ELENA GATTONI-STEPANOV IDS- HNS-ISU-ZELENI   
3. IVAN NEKIĆ IDS- HNS-ISU-ZELENI   
4. DIANA KUKIĆ DASKO IDS- HNS-ISU-ZELENI   
5. ARDEMIO ZIMOLO IDS- HNS-ISU-ZELENI   
6. GORDANA FERENČIĆ IDS- HNS-ISU-ZELENI   
7. MASSIMO BRAJUHA IDS- HNS-ISU-ZELENI  
8. BRUNA JOVANOVIĆ IDS- HNS-ISU-ZELENI   
9. TIZIANO SOŠIĆ IDS- HNS-ISU-ZELENI.  
10. JADRANKA ČERNJUL IDS- HNS-ISU-ZELENI   
11. KRISTINA RABAR IDS- HNS-ISU-ZELENI. odsutna 

12. SLADJANA RADOŠEVIĆ IDS- HNS-ISU-ZELENI   
13. REDŽEP RAIMOVIĆ IDS- HNS-ISU-ZELENI   
14. DUNJA RAČIĆ IDS- HNS-ISU-ZELENI  
15. MAURICIO LICUL SDP-HSU-SDSS-HSLS došao u 18 17 h  

16. DANIJEL FERIĆ SDP-HSU-SDSS-HSLS došao u 17 29, otišao u 20 57 h 

17. ROBERTO FABRIS SDP-HSU-SDSS-HSLS S. Hrelja-mirovanje mandata 

18. SANJA RADOLOVIĆ SDP-HSU-SDSS-HSLS  
19.  SINIŠA GORDIĆ SDP-HSU-SDSS-HSLS  
20. IGOR BELAS SDP-HSU-SDSS-HSLS  
21. RADENKO OGNJENOVIĆ SDP-HSU-SDSS-HSLS  
22. MIRKO JURKIĆ HDZ  
23. IVONA GUDELJ HDZ  
24. PETAR ĆURIĆ HDZ  
25.  GORDANA ČAKIĆ ŽIVI ZID došla u 17 h 

 
 
Slijedom navedenog i uvidom u evidencijske listiće utvrđuje da je na 14. sjednici prisutan 21 od 
ukupno 25 vijećnika te da Gradsko vijeće može pravovaljano odlučivati, a nakon dolaska Gordane 
Čakić u 17 h tijekom utvrđivanja dnevnog reda te Danijela Ferića u 17:29 h tijekom vijećničkih pitanja 
i Mauricia Licula u 18:17 h prije 2. točke dnevnog reda, prisutno na sjednici je 24 vijećnika, a 
odlaskom Danijela Ferića u 20:57 h nakon pauze prisutno je 23 vijećnika.  
 
POZDRAVLJA  

- gosp. Borisa Miletića GRADONAČELNIKA GRADA PULE – IL SINDACO DI POLA 
- gđu. Elenu Puh Belci i gosp. Roberta Cveka zamjenike gradonačelnika-i vicesindaci 
- PROČELNIKE upravnih tijela Grada-Gli ASSESSORI degli enti amministrativi della Città 
- DIREKTORE TRGOVAČKIH DRUŠTAVA – i DIRETTORI delle società municipali 
- RAVNATELJE JAVNIH USTANOVA – i DIRIGENTI degli enti pubblici della Città 



 

 

- predstavnike MEDIJA–i rappresentanti della STAMPA e dei MASS MEDIA 
- gđicu Lorenu Benčić – simultanog prevoditelja na znakovni jezik - interprete simultaneo 
nella lingua dei segni 
- sve GLEDATELJE koji prate sjednicu putem TV Nove ili uživo putem live streaming-a na 
mrežnim stranicama Grada Pule – tutti gli SPETTATORI che ci seguono sulla TV Nova o in 
diretta tramite il servizio live streaming dal sito della Città di Pola  
- i ostale GOSTE – assieme agli altri OSPITI 
 
 
OSTALI PRISUTNI  
ALEKSANDAR MATIĆ, pročelnik Ureda Grada Pule 
LOVORKA HAJDIĆ GOLJA, pomoćnica pročelnika Ureda Grada Pule 
EVA BARBIR, Odsjek za poslove Gradskog vijeća i Gradonačelnika Grada Pule 
LEONARD POROPAT, protokol Grada Pule 
DAVOR SEBASTIJAN, informatičar 
VESNA SAJIĆ, pročelnica Upravnog odjela za financije i opću upravu 
GIORDANO ŠKUFLIĆ, pročelnik UO za prostorno uređenje, komunalni sustav i imovinu 
INGRID BULIAN, zamjenica pročelnika UO za prost. uređenje, komunalni sustav i imovinu 
MIRNA RADOLOVIĆ, zamjenica pročelnika UO za prost.uređenje, komun. sustav i imovinu 
ELVIRA KRIZMANIĆ MARIJANOVIĆ, pročelnica UO za društvene djelatnosti 
JASMINA NINA KAMBER, pročelnica Upravnog odjela za kulturu 
NEBOJŠA NIKOLIĆ, pročelnik Službe za zastupanje Grada 
NIKOLINA RADULOVIĆ, pročelnica Službe za unutarnju reviziju 
VESNA DUKIĆ, direktor Kaštijuna d.o.o. Pula 
DALIBOR SULJEVIĆ, direktor Luke Pula d.o.o.  
DEAN KOCIJANČIĆ, direktor Plinare d.o.o. Pula 
IGOR STARI, direktor Pula Herculanee d.o.o. Pula 
BRANISLAV BOJANIĆ, direktor Pula Parking d.o.o. Pula 
IVAN GLUŠAC, direktor Pula Sporta d.o.o. 
RENATO PERC, direktor Tržnice d.o.o. Pula 
DEAN STARČIĆ, direktor Vodovoda Pula d.o.o. Pula 
MARIZA KOVAČEVIĆ, ravnateljica Dječjeg vrtića Pula 
SANJA SUBOTIĆ, ravnateljica Dječjeg vrtića Mali svijet 
TAMARA BRUSSICH, ravnateljica DV–SI Rin Tin Tin Pula-Pola 
LORETA MOROSIN, ravnateljica Dnevnog centra Veruda-Pula 
NELA NAČINOVIĆ, ravnateljica Gradske knjižnice i čitaonica Pula 
GORDANA JEROMELA KAIĆ, ravnateljica INK – Gradsko kazalište Pula 
KLAUDIO KARLOVIĆ, zapovjednik Javne vatrogasne postrojbe Pula 

 ALEKSEJ MIŠAN, ravnatelj Pučkog otvorenog učilišta Pula 
 MIHAELA ZUBIĆ, ravnateljica Zaštitne radionice Tekop Nova 
 DEJAN LONČARIĆ, direktor trgovačkog društva Dimnjak d.o.o. Osijek  

HELENA ŠKUTIN MATIJAŠ, zainteresirana javnost 
 
 
 
PRELAZI SE NA UTVRĐIVANJE DNEVNOG REDA   
Poziv s materijalima za 14. sjednicu Gradskog vijeća dostavljen je vijećnicima dana 19. 
siječnja 2019. godine. 
 
 
 



 

 

Budući je u međuvremenu zasjedao Odbor za dodjelu nagrada Grada Pule i da je isti utvrdio 
prijedloge javnih priznanja, dana 25.01.2019. godine dostavili smo vam dopunu dnevnog reda 
sa točkom  
 
18. Donošenje  

a) Odluke o dodjeli Nagrade Grada Pule za 2019. godinu (Fulvio Juričić) 
b) Odluke o dodjeli Grba Grada Pule u 2019. godini (Bruno Juričić) 
c) Odluke o dodjeli Povelje Grada Pule za 2019. godinu (Zavod za hitnu medicinu 

Istarske županije) 
d) Odluke o dodjeli Povelje „Počasni građanin Grada Pule“ za 2019. godinu (posthumno 

Oliver Dragojević i Univ.Prof.dr.sc. Irena Zavrl) 
 
Prijedlozi akata i materijali za 14. sjednicu dostupni su na tabletu i web stranici Grada. 
 
Dana 24.01. i 28.01.2019. godine dostavljena vam je dopuna materijala za točke  3. i 4. te za 
točku 16.a) i 16.b) sa izvješćima o provedenom savjetovanju s javnošću. 
 
Vijećnicima na znanje dostavljeno je dana 20.12.2018. i 24.01.2019.  

- Izvješće Gradonačelnika o korištenju sredstava Proračunske zalihe Proračuna Grada 
Pule za mjesec studeni i prosinac 2018. godine, /sukladno članku 57. stavka 3. Zakona o 
proračunu/ te dana 19.01.2019.  

- Izvješće o danim suglasnostima za zaduživanje i danim jamstvima za razdoblje od 01. 
srpnja do 31. prosinca 2018. godine, sukladno članku 90. i 91. Zakona o proračunu  

 
Prijedloge akata za ovu sjednicu razmatrala su i dali svoja mišljenja nadležna radna tijela  
- Odbor za statut, Odbor za prostorno uređenje, Odbor za društvene djelatnosti, Odbor za plan 
i financije, Odbor za gospodarstvo te su vam izvješća o radu tih Odbora dostavljena na tablet 
 
Također vam je dostavljen Amandman Kluba vijećnika SDP-HSU na prijedlog Odluke o 
visini paušalnog poreza, koji je podnesen 25.01.2019. godine, te je Odbor za statut i druge 
opće akte utvrdio da je Amandman podnesen od strane ovlaštenog predlagatelja, ali izvan 
roka utvrđenog člankom 46. st. 3. Poslovnika Gradskog vijeća.  
 
Predsjednik obavještava da je dana 24.01.2019. godine zaprimio od Kluba vijećnika SDP-
HSU dva prijedloga za izmjenu prijedloga dnevnog reda, tj. za izostavljanjem točaka  

- 16.a) - Donošenje Odluke o donošenju Srednjoročnog (trogodišnjeg) plana davanja 
koncesije za razdoblje 2019. – 2021. godine 

- 16.b) – Donošenje Odluke o donošenju Plana davanja koncesija za 2019. godinu 
 
Predsjednik obavještava Vijeće da ne prihvaća prijedloge Kluba vijećnika SDP-HSU za 
izostavljanjem spomenutih točaka sa prijedloga dnevnog reda.  
Obzirom da je obrazloženje Kluba vijećnika SDP-HSU za izostavljanje predmetnih točaka 
prijedloga dnevnog reda istovjetan to je i njegovo obrazloženje razloga zbog kojih ne 
prihvaća taj prijedlog zajednički objašnjen. 
 
U prvom redu Klub SDP-HSU se poziva na formalno pravne nedostatke prijedloga odluka jer 
da nisu provedene „pripremne radnje za davanje koncesije“ odnosno da nije izrađena Studija 
opravdanosti davanja koncesije, čiji je sadržaj propisan člankom 19. Zakona o koncesijama, a 
koja prema članku 14. st. 3. Zakona o koncesijama predstavlja jednu od pripremnih radnji.  
 



 

 

Međutim, izrada i donošenje planova davanja koncesije ne predstavlja „pripremne radnje za 
davanje koncesije“ u smislu čl. 14. Zakona o koncesijama, pa je stoga pogrešno pozivanje na 
odredbu iz čl. 19. Zakona o koncesijama, jer je istim propisan sadržaj Studije opravdanosti 
davanja koncesije u kontekstu pripremnih radnji koje prethode samom početku postupka 
davanja pojedinačne koncesije.  
Ovom prilikom želim reći da će se u slučaju provođenja postupka davanja pojedinačne 
koncesije provesti sve pripremne radnje propisane Zakonom o koncesijama, a posebno će se 
provesti - postupak savjetovanja s javnošću prema Zakonu o pravu na pristup informacijama 
te - javno izlaganje pred sugrađanima. 
Nadalje, Klub SDP-HSU ističe i druge primjedbe koji se odnose na samu suštinu prijedloga 
akta, odnosno na političke dvojbe oko uopće potrebe donošenja predmetnih planova. U tom 
smislu izražavaju se dvojbe primjerice (I) na procijenjenu vrijednost koncesija; (II) na potrebu 
utvrđivanja točnih površina pojedinih planiranih koncesija; (III) na eventualnu mogućnost 
naplaćivanja pojedinih plaža od strane eventualnog budućeg koncesionara i posljedičnog 
ograničavanja javnog pristupa građana na predmetnim lokacijama. 
Radi se doista o bitnim pitanjima koje treba ozbiljno raspraviti pred ovim Vijećem, kao 
predstavničkom tijeku građana Pule  
-kako bi svi vijećnici mogli, na taj način, iskazati svoje stavove i istaknuti eventualne 
primjedbe, 
-a isto tako predlagatelj predmetnih odluka mora imati mogućnost Vijeću jasno iskazati svoje 
stavove i odgovoriti na sva postavljena pitanja i primjedbe vijećnika, uključujući i primjedbe 
koje Klub SDP-a postavlja i koje će – vjerujem – dodatno argumentirati tokom ove sjednice.  
 
Zbog svega naprijed navedenog predsjednik nije prihvatio spomenuti prijedlog Kluba SDP – 
HSU za izostavljanjem točaka 16.a) i 16.b) iz prijedloga dnevnog reda te moli predstavnika 
Kluba vijećnika SDP-HSU da se izjasni da li odustaju od prijedloga nakon primljenog 
očitovanja, nakon čega oni izjavljuju da ostaju kod svog prijedloga. 
 
Predsjednik stavlja na glasanje prijedlog Kluba vijećnika SDP-HSU za izostavljanje točke 
16.a) iz prijedloga dnevnog reda (Donošenje Odluke o donošenju Srednjoročnog 
(trogodišnjeg) plana davanja koncesija za razdoblje 2019. – 2021. godine ), te nakon glasanja 
utvrđuje da  
 

Vijeće sa 9 glasova „ZA“ i 13 glasova „PROTIV“ nije usvojilo zahtjev da se iz 
prijedloga dnevnog reda izostavi točka 16.a). 
 
Dalje stavlja na glasanje prijedlog Kluba vijećnika SDP-HSU za izostavljanje točke 16.b). iz 
prijedloga dnevnog reda (Donošenje Odluke o donošenju Plana davanja koncesija za 2019. 
godinu), te nakon glasovanja utvrđuje da  

 
Vijeće sa 9 glasova «ZA» i 13 glasova «PROTIV» nije usvojilo prijedlog za 

izostavljanje točke 16. b) iz prijedloga dnevnog reda. 
 
Nadalje, sukladno ovlaštenju koje ima temeljem odredbe iz članka 70. stavak 1. Poslovnika, 
predsjednik predlaže promjenu redoslijeda točaka dnevnog reda, na način da se točke 16.a) i 
b) koje se odnose na Odluke o donošenju planova za koncesije, uvrste u razmatranje kao 
točka 4.a) i b)., s obzirom na veliki interes javnosti za temu vezanu uz donošenje odluka o 
planovima za koncesije pa smatra važnim i svrsishodnim o tom predmetu odlučiti na samom 
početku ove sjednice.  
 



 

 

Slijedom navedenog, stavlja na glasanje dnevni red 14. sjednice Gradskog vijeća kako je 
predložen danas tj. 29.01.2019. godine sa 18. točaka dnevnog reda, te nakon glasanja utvrđuje 
da je  

Vijeće sa 13 glasova «ZA» i 9 glasova «PROTIV», usvojilo predloženi dnevni red 14. 
sjednice Gradskoga vijeća. 
 
Predsjednik utvrđuje da se tijekom utvrđivanja dnevnog reda pridružila i kolegica Gordana 
Čakić, Živi zid  
 

D N E V N I R E D 

1. Vijećnička pitanja 
2. Usvajanje   

a) Skraćenog zapisnika sa 11. tematske sjednice Gradskog vijeća od 11.09.2018.  
b) Skraćenog zapisnika sa 12. sjednice Gradskog vijeća od 11.09.2018. 
c) Skraćenog zapisnika sa 13. sjednice Gradskog vijeća od 28.11.2018. 

3. Donošenje Odluke o visini paušalnog poreza 
4. Donošenje   

a) Odluke o donošenju Srednjoročnog (trogodišnjeg) plana davanja koncesija za 
razdoblje 2019. – 2021. godine 

b) Odluke o donošenju Plana davanja koncesija za 2019. godinu 
5. Donošenje Odluke o izmjenama Odluke o radnom vremenu u ugostiteljskoj 

djelatnosti 
6. Donošenje Odluke o davanju suglasnosti za zaduživanje trgovačkom društvu Plinara 

d.o.o. Pula 
7. Donošenje Odluke o prihvatu ponude i sklapanju ugovora o kupoprodaji - Arena 

hospitality group d.d. 
8. Donošenje Odluke o isključenju dijela k.č. 4909/11 k.o. Pula iz statusa javnog dobra 

u općoj upotrebi (UPU Ribarska koliba) 
9. Donošenje Odluke o prijenosu prava građenja na k.č. 1858/5 k.o. Pula u korist 

Dnevnog centra za rehabilitaciju Veruda – Pula 
10. Donošenje  

a) Zaključka o prihvatu dara i sklapanju Ugovora o darovanju (k.č.zgr. 1212/16 k.o. 
Pula, u svrhu osnivanja poduzetničkog centra „Co-working Pula“) 

b) Zaključka o prihvatu dara i sklapanju Ugovora o darovanju (prihvatilište za 
beskućnike) 

11. Donošenje Odluke o izradi III. Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja „Max 
Stoja" 

12. Donošenje Odluke o izradi Urbanističkog plana uređenja „Karšiole" 
13. Donošenje Odluke o izmjeni Odluke o komunalnoj naknadi 
14. Donošenje Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta  

a) Škole za odgoj i obrazovanje - Pula 
b) Osnovne škole Vidikovac Pula 
c) Osnovne škole Šijana Pula 
d) Osnovne škole Veli Vrh Pula 
e) Osnovne škole – Scuola elementare Giuseppina Martinuzzi Pula-Pola 
f) Osnovne škole Veruda Pula  
g) Osnovne škole Monte Zaro Pula  
h) Osnovne škole Centar Pula  
i) Osnvne škole Stoja Pula 
j) Osnovne škole Kaštanjer Pula 



 

 

15. Donošenje Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Izmjena i dopuna 
Statuta Zaštitne radionice Tekop Nova – Officina per la tutela Teko Nova Pola 

16. Donošenje Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Opće uvjete isporuke 
dimnjačarskih poslova 

17. Donošenje Odluke o raspoređivanju sredstava za financiranje aktivnosti političkih 
stranaka u Gradskom vijeću Grada Pule-Pola za 2019. godine 

18. Donošenje  
a) Odluke o dodjeli Nagrade Grada Pule za 2019. godinu (Fulvio Juričić) 
b) Odluke o dodjeli Grba Grada Pule u 2019. godini (Bruno Juričić) 
c) Odluke o dodjeli Povelje Grada Pule za 2019. godinu (Zavod za hitnu medicinu 

Istarske županije) 
d) Odluke o dodjeli Povelje „Počasni građanin Grada Pule“ za 2019. godinu 

(posthumno Oliver Dragojević i univ.prof.dr.sc. Irena Zavrl) 
 

 

 

AD - 1.  VIJEĆNIČKA PITANJA 

 
Na 13. sjednici nisu stigli postaviti vijećničko pitanje vijećnici Petar Ćurić i Gordana Čakić 
koji danas imaju prednost, a nakon toga u raspoloživom vremenu pitanja će moći postaviti 
ostali vijećnici  
 
PETAR ĆURIĆ  
Hvala gospodine predsjedniče. 
Danas Gradsko vijeće Grada Pule donosi Odluku o trogodišnjem planu davanja koncesija. 
Očekivao sam da će se Gradonačelnik predomisliti pa skinuti točku 16. dnevnog reda. To bi 
mu bilo pametno s obzirom na silne pristigle komentare, pitanja naših sugrađana tijekom 
javne rasprave. Sada je to očigledno prekasno, samo je dobro da ste to ranije stavili kao točku 
4.a. i 4.b.  
Očekujete li vi stvarno od ovog saziva da pod davanjem koncesija legalizira vaše već 
postojeće bodovne koncesionare i nepravilnosti na terenu. 
Kolika je šteta po Proračunu Grada Pule na godišnjoj razini od ne naplaćivanja stvarnih 
površina koje postojeći koncesionari već koriste. 
Plaćaju li koncesionari, aktualni vlasnici pulskih beach-barova najam u prosjeku za 20 m2, a 
što pouzdano znam da plaćaju ili cijenu stvarnu zauzetog prostora, a mislim pri tom na 
beskonačne terase, prostore za pripremu hrane i slično što nerijetko izlazi i do 10 puta više. 
Govorimo o 200 m2 pa naviše. Drugim riječima platiš 20 dobiješ 200.  
Uživaju li ti koncesionari možda nekakav povlašteni status kao osobe od posebnog povjerenja 
IDS-a. Kontrolira li gradski komunalni redar ikada površine pulskih beach barova, mjere li se 
kao što čine u centru grada, da li mjere stvarnu kvadraturu na kojima ti barovi na plažama 
rade. Ili zapravo po nečijem političkom nalogu i direktivi zaobilaze u širokom luku. 
Postoji li uopće Pravilnik kako se raspisuju koncesije za beach barove u Puli i tko ih tako 
dobiva. 
 
Moje drugo pitanje tiče se pomoći u zbrinjavanju radnika Uljanika i njihovih obitelji. 
Uljanikovci su mjesecima na minimalcu koji im osigurava država zovu me i pitaju ima li 
kakvih rezultata s financijskim izvidima DORH-a, koji je po pisanju «Glasa Istre» u Uljanik 
ušao 3. rujna prošle godine. Početkom 2018. Uljanik je bio u minusu 755.000.000,00 eura. 
Ovrhe prijete, režijski računi stižu, pa onda jedna Poslovna banka odblokira sredstva u iznosu 
od 5.000.000.000,00 kuna i to tako da gospodin Rossanda i njegov i suradnici u Uljaniku, koji 



 

 

su Uljanik doveli do ovog stanja, naplate sve svoje zaostale plaće. Ti šefovi, direktori, kojima 
je, eto, baš sad neugodno i žao, kako kažu, sit gladnom ne vjeruje, gospodo. 
Inače, po nekim informacijama baš je taj bivši predsjednik Uprave Uljanika nedavno postao 
zaposlenikom te iste Poslovene banke koja je sada odblokirala sredstva. 
Moje pitanje glasi  hoće li Grad Pula konačno i u stvarnosti početi pomagati radnike Uljanika. 
Imamo li plan zbrinjavanja radnika koji su ostali bez posla, kao i radnike kooperanata ili IDS 
samo brine o zbrinjavanju Uprave i administracije točno onako kako kolega Zimolo nakon 
propasti Arene... 

/Predsjednik Sošić  Pomalo, završite.../ 
Imam još dvije rečenice. 
Izuzev, onih stalnih 3.000.00 kuna od kojih ste se velikodušno odrekli od domjenka, planirate 
li možda osloboditi djecu Uljanikovaca predškolske dobi plaćanja vrtića, planirate li možda 
djecu Uljanikovaca školske dobi osloboditi plaćanja marendi. 

/T. Sošić  Kolega, nažalost isteklo je vrijeme./ 
Osloboditi plaćanja nekih komunalnih ..., odvoza smeća, troškova gradskog prijevoza. 
Hvala. 
 
TIZIANO SOŠIĆ  
Odgovor na postavljena pitanja, Gradonačelniče imate riječ. 
 
BORIS MILETIĆ  
Poštovani gospodine predsjedniče, uvažene vijećnice, uvaženi vijećnici, svi prisutni, dobar 
dan svima, buon giorno a tutti. 
Možda u samom startu jedna mala isprika za možda ne najbolje uvjete rada što se tiče buke. 
Međutim, držali smo kao Grad Pula da je potrebno udovoljiti zahtjevu inicijative građana za 
održavanjem prosvjeda i jednako tako odobreno je i korištenje razglasa upravo da ne bi ispalo 
da bilo što branimo, bilo što zabranjujemo. Pa, evo, dozvolite da možda na ovoj sjednici 
Gradskog vijeća će biti malo buke i sa Gradskoga trga. 
Gospodine Ćuriću, vi ste postavili dva pitanja. 
Dakle, po pitanju koncesija i koncesijskih odobrenja na području Grada Pule. 
Prije svega, vi biste kao gradski vijećnik trebali znati da je to predmetno pitanje uređeno 
zakonom i uredbom. Zakon donosi Sabor, Uredbu donosi nadležno Ministarstvo i temeljem te 
Uredbe sve jedinice lokalne i regionalne samouprave u ovoj zemlji dužne su je poštovati i 
prema tome jednako tako postupati. Kada govorimo o načinu na koji se dodjeljuju koncesije 
odnosno koncesijska odobrenja jasno je Uredbom precizirano, precizirani su uvjeti, 
precizirane su naknade, precizirana je procedura. Osobno sam razgovarao sa ministrom 
Butkovićem, izrazio jednu vrstu nezadovoljstva sadašnjim načinom na koji se postupak 
davanja koncesijskog odobrenja vrši, jer što se tiče samih koncesija mislim da je tu zakon 
dorečen, jednostavan, javan, dakle, potrebno je, prije svega, na predstavničkim tijelima 
donijeti planove, potrebno je na predstavničkim tijelima donijeti namjeru davanja koncesije, 
potrebno je ispoštovati proceduru i u konačnici predstavničko tijelo, u slučaju, dakle, Grada 
Pule, Gradsko vijeće Grada Pule, donosi i Odluku o davanju koncesije. 
Glede koncesijskog odobrenja kada sam rekao da nisam baš najzadovoljniji načinom kako je 
to do sada uređeno nisam zadovoljan iz razloga što držim da bi poput druge imovine i drugih 
nekretnina najpravedniji način bio da se omogući javno licitiranje. Dakle, da po proceduri 
kako se iznajmljuju i gradski prostori se dodjeljuju i koncesijska odobrenja. Ali, ono što želim 
u startu reći zbog javnosti i svih vas poštovani vijećnici, kada govorimo o koncesijskim 
odobrenjima koja postoje na područja Grada Pule, onda jasno i nedvosmisleno poručujem, 
plaže su za građane bile otvorene do sada, biti će i u buduće, nema ograđivanja, nema zabrane 
pristupa i nema uvođenja naplate na plaže kada govorimo o naplati ulaznica. Prema tome 
mislim da smo tu vrlo, vrlo jasni. Ugradili smo te odredbe u sve naše prostorne planove koji 



 

 

su na snazi i ne pada mi napamet bilo kakvom odlukom ići sprječavati, ograničavati ili 
postupati na štetu interesa građana Grada Pule. Koncesijska odobrenja se kontroliraju i to ne 
samo od strane Gradske uprave, komunalnog redarstva. Njih kontrolira i Lučka kapetanija. 
Radi se dakle o pomorskom dobru, a njih kontrolira normalno i Carina kao i Porezna uprava. 
Taj dio do mene nije gradski, ali naše službe redovito postupaju.  
Glede vašeg drugog pitanja, doista vjerujem da će nova Uprava Uljanika u suradnji s 
nadležnim ministarstvom, temeljem informacija kojih ja imam, dakle, nadam se usvojiti jednu 
od pristigle, koliko ja znam, tri ponude, za strateškog partnera, da će se omogućiti isplata 
plaća radnicima Uljanika, ali ono što je puno, puno bitnije da će se na taj način zadržati ova 
djelatnost u našem gradu, jer od samoga starta stav Grada Pule vis a vis Uljanika je bio vrlo 
jasan, nedvosmislen. Za nas Uljanik je brodogradilište, držimo da je potrebno sačuvati 
industrijsku proizvodnju u našem gradu, ne samo zbog tradicije, već zato što držim da je našoj 
zemlji doista ta djelatnost potrebna. Previše se oslanjamo na turizam, preko 20 % BDP-a već 
je udio turizma u našem gospodarstvu. Prema tome zadržati jednu granu kao što je 
brodogradnja držim da je od presudne važnosti za Republiku Hrvatsku. Da, Grad Pula je više 
puta pomagao Uljaniku kao trgovačkom društvu, pomagao je i radnicima, i normalno je da 
smo u planu za Proračun za 2019.godinu sa našim socijalnim programom, i zato se usuđujem 
reći da je jedan od najkvalitetnijih u Republici Hrvatskoj, predvidjeli sredstva za pomoć 
potrebnima, ali ja ne bih danas želio gledati u crno, volio bih gledati u svijetlu budućnost, da 
neće biti neophodno sve ove mjere koje ste vi naveli izvršiti, već da će Uljanik ostati, da će 
radnici raditi, proizvoditi, graditi brodove i živjeti od svoje plaće. 
 
TIZIANO SOŠIĆ  
Zahvaljujem. 
Samo mali ispravak. Dnevni red ne donosi Gradonačelnik nego Gradsko vijeće. Ja utvrđujem 
prijedlog. Imate riječ kolega Petar Ćuriću. 
 
PETAR ĆURIĆ  
Hvala lijepa.  
Gospodine predsjedniče, ja bih molio pisani odgovor na oba dva pitanja. Gradonačelnik nije 
zapravo dao uopće odgovor na niti jedno od mojih pitanja, ali sa jednim apostrofom da zaista 
dobijemo taj pisani odgovor, jer u nekoliko navrata sam isto u ovakvom slučaju tražio pisani 
odgovor i nikad ga nisam dobio. Molim pisani odgovor. 
Hvala lijepa. 
 
TIZIANO SOŠIĆ  
Zahvaljujem. 
Dobili ste usmeni odgovor, ali primam na znanje vaš prijedlog. 
Kolegice Gorana Čakić možete postaviti pitanje. 
 
GORDANA ČAKIĆ  
Dobar večer svima. 
Ja bih imala, uvijek vezano za koncesije, pitanje. 
Što se tiče Muzila, to pitanje ide Gradonačelnika. 
Muzil se planira dati na 99 godina i mislim da je cijeli ovaj šou što se vani dešava upravo iz 
tog razloga zato što na 99 godina dati nešto je po meni gore nego čista prodaja, ali dobro. 
Muzil je ograđen, da li i kada se misli ograda oko Muzila maknuti. To bi bilo prvo pitanje. 
Drugo pitanje koje me zanima je, da li je gospodin Končar za Katarinu platio komunalni 
doprinos i koji je to iznos? 
Hvala. 
 



 

 

TIZIANO SOŠIĆ  
 Zahvaljujem. Gradonačelniče imate riječ. 
 
BORIS MILETIĆ  
Ja vam se zahvaljujem na postavljenim pitanjima. 
Kada govorimo o Muzilu ili o bilo kojem drugom području onda prije svega moramo voditi 
računa o tome tko je vlasnik zemljišta. U konkretnom vašem prijedlogu vlasnik zemljišta na 
području Muzila u pretežitom postotku je Republika Hrvatska i pitanje raspisivanja samog 
natječaja za Muzil je u domeni nadležnog Ministarstva državne imovine. Dakle, oni su ti koji 
su nadležni za raspisivanje natječaja, u konačnici i za sklapanje određenog ugovora. Kada bih 
ja odlučivao i kada bi to bila ingerencija Grada Pule ja bih bio najsretniji kada bi se uklonile 
ograde. Evo, pogledajte na primjeru Valkana. Valkane su dugi niz godina bile ograđene 
ogradom. Ono što je Grad odlučio, je ukloniti ogradu. Prema tome mi ograde mičemo. Želim 
da od Muzila koristi imaju svi građani Grada Pule sa razno raznim sadržajima, da Muzil 
doista postane dio Grada Pule, otvoren za sve, kao što je predviđeno Prostornim planom, ali u 
konačnici da ovaj grad, ova županija, naši sugrađani, imaju koristi od tog područja. Danas 
nažalost od tog područja koristi nema nitko. Nažalost, propada, nažalost devastiran je. Ja sam 
u niz godina više puta više puta istaknuo kako doista država nije dobar gospodar, jer vjerujem 
i u Saboru sam to govorio i kao Gradonačelnik i na sjednici Vlade da bi trebalo biti svima 
zajednički interes da od imovine korist imaju građani tog područja. Kako će imati koristi, pa 
tako da se na tom području, između ostalog, odvija određena gospodarska djelatnost, gdje će 
ljudi moći dobiti zaposlenje, gdje će moći raditi i od svoga rada prehranjivati svoju obitelj, 
planirati svoju budućnost. 
Po pitanju Katarine i Monumenata, koncesiju za to područje je izdala Republika Hrvatska. To 
je dugogodišnja koncesija koju nije izdao Grad, jer to nije naša ingerencija. Znači, izdala je 
Republika Hrvatska. Za izdanu koncesiju koncesionar mora plaćati određenu koncesijsku 
naknadu. A što se tiče komunalnoga doprinosa, što ste apsolutno u pravu, to je prihod Grada 
Pule, komunalni doprinos se obračunava prilikom izdavanja potrebnih akata za gradnju, 
ovisno o novim kubicima koji će se tamo izgraditi. Kada dođe taj trenutak, kada mi budemo 
imali zahtjeve za izdavanje akata za gradnju, obračunati će se komunalni doprinos, kao što se 
obračunava apsolutno svima koji grade na području Grada Pule. 
 
TIZIANO SOŠIĆ  
Utvrđujem da je kolega Ferić stigao i da je on nazočan na sjednici. 
Kolegice Gordana Čakić možete uzeti riječ. 
 
GORDANA ČAKIĆ  
Znači, ako sam ja dobro shvatila što se tiče gospodina Končara, Katarina i Monumenata ono 
je i dalje devastirano zatvoreno područje koje se ne koristi, komunalni doprinos Gradu nije 
plaćen i mi smo ostali bez tog dijela zahvaljujući, ne znam sada, državi, vama, kome, sve u 
svemu, i još je sada zatvoreno i dalje se nekakve bombe vade. Mislim katastrofa, ali dobro, 
eto, kondiciji su ustvari to. 
Što se tiče opet Muzila sve je predano Gradu, pa nije predano Gradu, pa opet mi niste dali 
konkretan odgovor da li će se i kada će se ta ograda rušiti. 
Hvala. 
 
TIZIANO SOŠIĆ  
Zahvaljujem. 
Gradonačelniče imate riječ. 
 
 



 

 

BORIS MILETIĆ  
Pa ja bih bio najsretniji kada bih vama mogao odgovoriti na način da je to ingerencija Grada 
Pule, onda bi sva odgovornost bila na nama, ali u ovoj zemlji moramo poštivati zakone. Jedan 
od zakona je Zakon o vlasništvu. Dakle, vi ne možete upravljati tuđom imovinom. Što se 
mene tiče ja bih bio najsretniji kada bi država to prepustila Gradu, ali nije prepustila Gradu. 
Dakle, da, vojska je napustila to područje, to je vojno besperspektivno, ali često se stječe 
dojam vojska je otišla, prepustila je vlasništvo Gradu, Grad ništa ne poduzima. To naprosto 
nije istina. Ja bih molio i danas i uvijek da u ovom Gradskom vijeću hajmo se koristiti 
argumentima i istinom, hajmo suprotstaviti argumente, a ne širiti neistine, dezinformacije. O 
tome se radi. Zašto se potencira problem gdje ga nema. Dakle, ova ideja o ograđivanju i 
zatvaranju plaže nije istinita, kao što nije bila istinita ideja prije 10 godina da ćemo graditi u 
parkovima. Vjerujem da se sjećate te inicijative «Zaustavite gradnju u parkovima»! I 
normalno da se građani uznemire, pa ja bih se uznemirio kada bi netko htio graditi u «Parku 
mladenaca» ili kada bi netko sutra htio graditi plaže i da se zabrani građana, pa ja bih se prvi 
pobunio, ali zašto širiti dezinformacije, zašto namjerno uznemiravati građane s nečim što se 
nikada neće dogoditi. 
 
TIZIANO SOŠIĆ  
Zahvaljujem. 
Molim da se jave vijećnici koji su zainteresirani za postavljanje pitanja. 
Dajem riječ kolegi Valteru Boljunčiću. 
 
VALTER BOLJUNČIĆ  
Hvala. 
Dobar večer svima. 
Ja bih imao jedno pitanje za ravnateljicu INK-.Gradsko kazalište Pule, gospođu Gordanu 
Jeromela Kajić. 
Nedavno smo imali premijeru predstave «Ljetopis», kojom se obilježavala jedna od 
godišnjica, dosta puno i bogatih godišnjica, dosta je našega Kazališta, pa kako je to izazvalo 
određenih priča, molio bih da nam malo više kaže o namjerama za obilježavanje, jer ova je 
premijera bila vezana da se obilježi drama, naime, predstava, obzirom da se radi o 70 godina 
izvođenja prve drame koja se radi na hrvatskom jeziku Dundo Maroje. Međutim, kao što 
znamo, naše Kazalište ima puno, skoro duplo dužu povijest. 
Hvala. 
 
TIZIANO SOŠIĆ  
Zahvaljujem. 
Molim ravnateljicu INK-Gradskog kazališta Pula, da odgovori na postavljena pitanja. 
 
GORDANA JEROMELA KAJIĆ  
Dobar večer. Lijep pozdrav svima. Uvaženi vijećnici, zahvaljujem na postavljenom pitanju. 
INK-Gradsko kazalište Pula je prošlog tjedna 22. veljače slavilo Kazalište, slavilo je 
umjetnički čin, kazališnu predstavu kazališnom predstavom i to u povodu 70. obljetnice da je 
u INK-a izvedena prva predstava na Hrvatskom jeziku. Protokolarno su pozivnice upućene 
svim uzvanicima i gostima onako kao što činimo za svaki naš premijerni naslov. Ministrica 
kulture, gospođa Nina Obuljen poslala je svog izaslanika. Dakle, svečanosti je nazočio 
državni tajnik iz Ministarstva kulture dr. Ivica Boljičak, naravno, nazočili su i naši 
predstavnici, uzvanici Grada i bilo je puno Kazalište, odnosno puna mala scena svih 180 
mjesta, pa i više, bilo je puno. Osobito mi je drago što su nazočili toj svečanoj izvedbi ljudi 
koji inače dolaze u Kazalište, dakle, to su svi naši pretplatnici, a najviše me je dirnula zapravo 



 

 

prisustvo gospodina koji je nazočio i toj prvoj izvedbi predstave, dakle, prije 70 godina 
«Dundo Maroje», gospodin Šikić iz Ližnjana, koji je doista bio dirnut izvedbom.  
Također sam vrlo ponosna na taj uradak, scenski prikaz, odnosno kazališnu predstavu mladog 
našeg pulskog redatelja, glumca i autora Luka Mihovilića, koji je napravio jedan presjek u toj 
predstavi od naše povijesti kazališne, dakle, od te prve scenske izvedbe pod naziv do jednog 
velikog ushićenja rasta Kazališta, pa zatim do zatvaranja, 20 godina ne rada Kazališta, pa 
ponovne obnove i ponovnog jednog kazališnog uzleta. 
Doista je mladi redatelj i Luka vrlo mudro, da tako kažem, postavio ovu predstavu i namjerno 
publiku postavio na malu scenu, dakle, iza scene, ono što mi kažemo, i u tome ima puno 
simbolike, jer u principu sve ono što je obilježilo ovaj bogat kazališni život u gradu se događa 
iza scene, pa smo mi zapravo svjedoci kao publika svjedoci svega onoga što se događa i što je 
obilježilo ovo Kazalište. 
Ljudi su malo komentirali «Jušto tako je bilo» kako je bilo u predstavi. I stvarno je tako bilo. I 
ta predstava u svoji sat vremena koliko traje zapravo sublimira jednu povijest ove Kazališne 
kuće, ne kuće, nego Narodnog kazališta, odnosno Istarskog narodnog kazališta ili Kazališne 
kuće ili Gradskog kazališta, kakogod, na način da će se ova predstava prikazivati svaki 
mjesec. Mi smo odlučili, inače čitave ove godine ću nabrojati niz obljetnica koje ćemo mi ove 
godine obilježiti, jer je ova deveta godina doista znakovita u povijesti Kazališta Grad Pule, 
dakle, prikazivati ćemo je svaki mjesec, nudit ćemo je i u školama, jer ona je svojevrsni 
kazališni sat ili tih sat vremena može se naučiti o povijesti našeg Kazališta puno više nego da 
ćete se osuditi prelistavati ili čitati nekakve knjige i povijesne činjenice ili iz Kazališta ili iz 
arhive, koje nažalost baš i nema puno, jer je stradala. 
Dakle, pored ove obljetnice, mi smo u zgradi koja ima puno dublju povijest, zgrada koja je 
simbol specifičnog kazališnog života Pule i u tom kontekstu obilježit ćemo 140 godišnjicu da 
je položen kamen temeljac za izgradnju ovog prekrasnog zdanja u kojem smo i danas, to je 
bilo 20. kolovoza 1879.godine. Zatim ćemo obilježiti 30 godina da je to prekrasno zdanje 
obnovljeno, rekonstruirano, zatvoren je čak dio jedne ulice kako bismo dobili ovu 
impozantnu, najdublju scenu u Hrvatskoj i tada kada je otvorena ta zgrada prije 30 godina ona 
je doista bila jedna oda umjetnosti, pored toga što ima niz umjetnina u tom Kazalištu. Po ovim 
podacima iz scene i gledališta ona je bila najveće kazalište u Hrvatskoj, kao što je bila i te 
1881. kada je svečano otvorena ta zgrada, svega dvije godine nakon što je položen kamen 
temeljac, zgrada koja je imala mjesta za 800 posjetitelja i prekrasnu pozornicu. Ali, to nije 
sve, prisjetiti ćemo se, dakle, 30 godina obljetnice, to je upravo na Dan Grada Pula, ova 
zgrada je svečano otvorena 5.05.1989. godine. Nedugo nakon toga je osnovano Istarsko 
narodno kazalište-Kazališna kuća Pula 1993. godine Odlukom Skupštine Općine Pula, a 2004. 
godine je preoblikovana u Gradsko kazalište. I to je isto jedna od recentnih, malih obljetnica, 
dakle, 15 godina da poslujemo, da radimo kao Istarsko narodno kazalište. 
Ta obljetnica je bila slavlje umjetnosti. Ova obljetnica nije bila obljetnica u smislu da smo mi 
sada slavili 70 godina institucije kao takve, jer jednostavno ne bi bilo točno. Kao što znamo 
bilo je tu prekida u radu, zatvoreno Kazalište 19 godina itd. Ali, ono kada smo proučavajući 
ovaj veliki materijal kojeg je Luka obrađivao došli do toga da ovaj Grad ima puno dublju 
povijest kazališnu, tako da 28. prosin0ca 1854. godine, dakle, prije 165 godina, otvoreno je 
Teatro nuovo, kojeg je isto tako dao sagraditi Pietro Ciscuti na današnjem Dantovom trgu, tog 
zdanja, nažalost više nema, to je bilo pored crkvice Miserericordia, donirana zgrada je srušena 
i nakon toga je poslije napravljena druga zgrada na tom prostoru. Ali, mi, slobodno možemo 
reći da Kazalište, da Pula ima Kazalište već 165 godina. To je doista impresivna brojka i mi 
ćemo to također na svojevrstan način obilježiti. 
Evo to je nekoliko godišnjica, pa čak i ovih 165 godina poklapa se i sa obljetnicom rođenja 
jednog od najvećih skladatelja ovih prostora 5. svibnja, dakle, malo prije nego što je otvoreno 
Kazalište Teatro nuovo u Puli je rođen Antonio Smareglia, dakle, prije 165 godina, a ove 
godine zapravo se navršava i 90-ta godišnjica da je on umro, naime, umro je 1929. godine. 



 

 

Dakle, taj dio obljetnice za Dan Grada Pule i Smaregljine također ćemo obilježiti. Već smo u 
razgovorima i sa Gradom vezano oko svih drugih subjekata koji će također se brinuti oko 
organizacije ovih velikih datuma iz povijesti našeg Kazališta i našega grada i uvjerena sam da 
ćemo u tome i uspjeti, jer smo mi već prošle godine upravo računajući na ovu veliku 
Smareglinu obljetnicu producirali jednu kazališnu operu, zapravo jedni operu jednočinku. 
Riječ je o diplomskom radu Antonia Smareglie. To je opera koja nije orkestrirana, utoliko je 
jednostavnija za izvođenje, samo su dva operna pjevača, odnosno pjevačice. Producirali smo 
operu zaista sa Hrvatskim narodnim kazalištem iz Varaždina, tako da već imamo 
pripremljeno jedno djelo koje će ikako ako može ući u program obilježavanja. 
Evo, toliko. Hvala vam. 
 
TIZIANO SOŠIĆ  
Zahvaljujem. 
Kolega Valter Boljunčić, imate riječ. 
 
VALTER BOLJUNČIĆ  
Hvala. 
Zadovoljan sam sa ovime što nam je iznijela ravnateljica Kazališta. I mogu reći jedino da s 
nestrpljenjem očekujemo sutrašnju premjeru «Romeo i Giulia» naše Kazalište u suradnju sa 
Grčkim. kazalištem. 
Hvala. 
 
TIZIANO SOŠIĆ; 
Zahvaljujem. 
Samo da obavijestim oko redoslijeda postavljanja pitanja tako da se kolege mogu pripremiti. 
Slijedeći vijećnici koji će moći postaviti pitanje su kolege Roberto Fabris, Elena Gattoni-
Stepanov, Mirko Jurkić, Gordana Ferenčić, Siniša Gordić, Dunja Račić, Sanja Radolović, 
Bruna Jovanović, Radenko Ognjenović, Jadranka Černjul i Massimo Brahuha. 
 
ROBERTO FABRIS  
Dobar večer svima. 
Danas bih imao dva vijećnička pitanja. 
Prvo pitanje upućujem Gradonačelniku, gospodinu Borisu Miletiću. 
Gospodine Gradonačelniče, dana 25.10.2018.u lokalnim novinama, točno u «Glasu Istre», 
izašao je članak bombastičnog naslova «Na Vallelungi pronađene tone streljiva iz II svjetskog 
rata». U slučaju aktivacije dio Velog Vrha mogao bi biti pometen. U članku se navodi da je 
potez slučajno bio na jednom od najvećih količina zaostalog i opasnog ratnog arsenala koji je 
itekako velika prijetnja Gradu Puli. Navodno je riječ o jako velikoj količini, čak i o nekoliko 
tona granata zaostalih iz II svjetskog rata i te bi granate u slučaju aktivacije mogle prouzročiti 
velike štete. Upoznat sam sa činjenicom da je pristup Vallelungi dva zakračunatih portuna na 
kojima su i pismene obavijesti o zabrani prolaska i prolaz fizički onemogućuju dva zaštitara. 
Po mojim saznanjima isti čuvaju samo danju dok noću nema nikoga. S obzirom da su 
djelatnici potekli iz istog Odjela PU Istarske u tri navrata na prostoru Vallelunge izuzeli više 
komada protuzračnog streljiva, minobacačkih mina, topničkog streljiva, topničkog upaljača i 
veliki broj inicijalne kapsule i topničkog upaljača, koji su prikupili na površinu uništenog 
skladišta i prikupljen je od građanina koji živi u blizini, dokazuje da se do navedenog izuzetno 
može bez problema može prići. 
S obzirom da policijski djelatnici navode da se ispod ruševina skladišta nalaze veće količine 
eksplozivnih sredstava, a da ih ne mogu otkloniti bez mehanizacije i drugih prethodnih radnji. 
Kao bivši profesionalni vojnik znam što znače eksplozivna sredstva koja nisu pod nadzorom, 
a posebice što su to stara sredstva iz II svjetskog rata. Pitam vas što je Grad poduzeo za 



 

 

navedeno osim zaštitara za zatvaranje ulaza, za što nam se pokazalo da se bez obzira može 
doći do istih, što me je strah da neka djeca ista nemaju negdje u šupama ili u nekim drugim 
šumicama skriveno kao uspomenu, ne znajući što se može desiti. 
 
Kako u analizi stanja sustava Civilne zaštite na području Grada Pule za 2018. godinu i 
studenom 2018. niti jednom riječju se ne spominje navedeni slučaj kao da i to nije neki 
problem istim nije ugrožena sigurnost Grada Pule. Ponovno pitam što ste poduzeli ikada 
planirati započeti sa otklanjanjem pronađenih sredstava u spomenutom skladištu. 
 
Drugo pitanje uputio bih pročelniku Upravnog odjela za komunalni sustav i imovinu, 
gospodinu Giordanu Škufliću. 
Gospodine pročelniče, postavljam pitanje u ime grana Grada Pule koji su me kontaktirali 
protekli mjesec, a isti žive u stanovima u vlasništvu Grada Pule više od 30 godina, redovito 
plaćaju najamninu Gradu, ali još uvijek nemaju stanarsko pravo to jest ugovor o najmu za 
korištenje tih stanova iako su sto u više navrata tražili predavanju zahtjeve. S obzirom da su to 
već građani koji ulaze u treću životnu dob isti se boje da u ovo vrijeme prodaje nekretnina ne 
ostanu bez krova nad glavom i završe na ulici. Upoznat sam sa činjenicom da je Grad trebao 
donijeti Odluku kojom bi se zaštitili ti građani i stanari u takvim stanovnicima, pitam vas hoće 
li Grad donijeti takvu Odluku i ako da kada ? Hvala. 
 
TIZIANO SOŠIĆ  
Zahvaljujem. 
Gradonačelniče, možete odgovoriti na prvo pitanje. 
 
BORIS MILETIĆ  
Uvaženi predsjedniče, uvaženi vijećniče, hvala vam na postavljenom pitanju. I mi smo ostali 
poprilično šokirani i zabrinuti u trenutku kada smo primili obavijest od strane MUP-a kako je 
na području Valelunge pronađene opasno eksplozivne naprave.  
Dakle, prva stvar koju smo mi kao Grad odmah poduzeli to je upravo bilo zaštiti to područje, 
angažirali smo zaštitarsku tvrtku 24,00 sata na dan, i po danu i po noći, kako bi se 
onemogućilo prijelaz prvenstveno u strahu od stradavanja. Zatim smo isto tako u suradnji sa 
MUP-om i nadležnim Ministarstvom utvrdili čija je to nadležnost. Ta nadležnost je od Lučke 
uprave Pula. Nadalje, poduzete su mjere kako bi sa Centrom za razminiranje se izradio 
projekt zbrinjavanja takvih opasni eksplozivnih naprava i to se sada čini. Nadležnost je Lučke 
uprave. Ona je dužna to čuvati. O izradi projekta Centar za razminiranje treba uništiti taj 
značajan eksploziv. Ja osobno ne znam da li on potiče samo iz II svjetskog rata ili i za vrijeme 
dok je tamo bila Hrvatska vojska ili netko drugi. Međutim, činjenica je da je na to na lučkome 
području, da su oni odgovorni i u suradnji sa Centrom za razminiranje i MUP-om će se to 
uništiti, da li će se to prenijeti u neko skladište, da li će se to uništiti na poligonu negdje 
drugdje, mislim da jedan dio toga je već uništena. Prema tome na tome se radi i ono što je 
najbitnije (najviše bitno) upravo zaštitom tog područja ne želimo da se slučajno ne dogodi 
neki nemili događaj.  
 
TIZIANO SOŠIĆ  
Zahvaljujem. 
Pročelniče Škufliću, imate riječ. 
 
GIORDANO SKUFLIĆ  
Dobar večer, srdačan pozdrav svim prisutnima. 
Oni građani koji su mogli kupiti stan po stanarskom pravu, a nisu to napravili, oni su zaštićeni 
najmoprimci, imaju uredno definiran status oni i njihovi nasljednici koji nasljeđuju. 



 

 

Ne znam koji su to problemi. Svi problemi što se tiču stanovanja i te problematike građani se 
nama javljaju i dobivaju kompletne i kvalitetne upute  
što ih može očekivati Mislim da je informacija koja je stigla do vas možda netočna i krivo je 
interpretirana, jednostavno takvih situacija kod zaštićenih najamnina i slobodno ugovorenih 
najamnina nema. Prema tome ako stvarno imate spoznaju da građani imaju neku nedoumicu 
ja vas molim da se javite meni ili mojim suradnicima i da ti građani dođu u naš Upravni odjel, 
sve će im biti objašnjeno i prezentirano onako kako treba.  
Hvala. 
 
TIZIANO SOŠIĆ  
Zahvaljujem. 
Kolega Fabris, imate riječ. 
 
ROBERTO FABRIS  
Hvala vam na odgovorima 
Što se tiče skladišta to su pretežno iz II svjetskog rata, to je skladište bilo srušeno i prije 1991. 
godine. Znam da je zemljište Lučke uprave, znam da to mora odraditi Policijska uprava, jer to 
nije dječja igra, ali ako se što desi ne bi se desilo ni Lučkoj upravi, ni MUP-u Republike 
Hrvatske, Ministarstvu obrane, desilo bi se nama. Iz tog razloga mislim da trebamo jako 
pritiskati da se to raščisti, jer to nije mala igračka. 
Što se tiče stanova ne znam da li je kriva informacija, na uplatnicama njima piše uz ime i 
prezime piše slovo B. To su mi rekli da je to bespravno, iako su ljudi preko 30 godina u tom 
stanu. Ja znam da su bespravno i ako je onda su već možda u startu mogli biti izbačeni. Ali, 
ovo su ljudi koji žive preko 30 godina u tim stanovima. Ove stanove koje sam ja vidio to su 
podrumi i šufiti. Ti ljudi nisu zainteresirani za otkup, jer ne mogu otkupiti, ali samo taj dio da 
barem oni budu zaštićeni. 
 Evo, toliko. Hvala. 
 
TIZIANO SOŠIĆ  
Zahvaljujem. 
Gradonačelniče, možete dati dopunski odgovor. 
 
BORIS MILETIĆ  
Imam samo potrebe dati samo jedno pojašnjenje. Ja se apsolutno s vama slažem. To se radi o 
jednom izuzetno delikatnom postupku. Mi svi skupa znamo što to znači Muzil. Međutim, 
držim da svaka institucija iz svoje nadležnosti treba obaviti svoj dio posla. Mi smo kao 
gradska uprava, iako to nije u našoj nadležnosti, ali to ste vi točno rekli, radi se o Gradu Puli, 
o našim građanima, pravodobno, promtno reagirali. Najprije smo zaštitili područje, angažirali 
redarsku službu, ako hoćete utrošili i ne mali novac kako bi se to čuvalo upravo da se ne bi 
desili neki nemili događaji, ali dozvolite da baratanje eksplozivom mora se maksimalno 
profesionalno baviti i za to su angažirane upravo institucije koje se time bave, a nadležnost je 
Lučke uprave, o tome mora skrbiti. I nema tu izlika da li je to što se kaže prebaci lopticu 
odgovornosti na nekog drugog, upravo suprotno, mi smo ti koji smo kao gradska uprava 
svakodnevno kontaktirali i sa nadležnim tijelima kako bi se taj problem čim prije riješio. 
Čudo je da je toliko godina prošlo, ako vi kažete da je pretežito iz razdoblja II svjetskog rata, 
da se do sada netko već s time nije pozabavio. Ali, sada je to utvrđeno i to se mora riješiti u 
najkraćem mogućem roku, ali apsolutno profesionalno. 
 
TIZIANO SOŠIĆ  
Zahvaljujem 
Dajem riječ kolegici Elena Gattoni-Stepanov, a kolega Mirko Jurkić neka se pripremi. 



 

 

 
ELENA GATONI STEPANOV  
Dobar večer svima, buona sera a tutti. 
Evo, ja bih imala dva pitanja. 
Prvo pitanje upućujem direktoru Pula Sporta, gospodinu Ivanu Glušcu. 
Poštovani, nakon mnogo godina čekanja Pula je dobila komplet javnih gradskih bazena. 
Zanima me kakva je posjećenost, imate li kakvih pritužbi građana, da li ste zadovoljni 
dosadašnjim odazivom i nadasve uspijevate li uskladiti treninge sportskih klubova sa 
terminima koji su slobodni za građane. Ovo pitanje mi je došlo nakon što sam posjetila 
Gradski bazen i zaista je jako lijepo što ga imamo. 
A drugo pitanje upućujem gospodinu Aleksandru Matiću, direktoru Castruma. Evo, čitamo da 
tvrtka Castrum vodi brigu o Dječjem kreativnom centru, za one koji ne znaju to je Pionirski 
dom odnosno zgrada u kojoj djeluju i teatar Narančna i Zaro i Društvo naša djeca. Prema 
najavama ove bi godine trebala započeti njegova kompletna obnova, pa me zanima hoće li ti 
radovi zaista krenuti ove godine i sve što planirate učiniti u vezi toga. Isto tako me zanima za 
projekte Castruma koji se odnose na javne zgrade. 
Evo, toliko. Zahvaljujem. 
 
TIZIANO SOŠIĆ  
Zahvaljujem. 
Direktore Glušac, odgovorite na prvo pitanje. 
 
IVAN GLUŠAC  
Dobar večer, buona sera, poštovani predsjedniče, Gradonačelniče, poštovana zamjenice 
Gradonačelnika, poštovani vijećnici. 
Evo, prošlo je tek nešto više od mjesec dana od kada smo otvorili gradske bazene Pula-Pola. 
Nekako se ustalilo na ovom Gradskom vijeću na svakom aktualnom satu pitanje o bazenima i 
zapravo moje posebno zadovoljstvo što sada prvi put dolazim za ovu govornicu nakon što su 
ti bazeni otvoreni. Ja se slažem s vama, mislim da je to jedna stvar koja je zapravo stvar 
jednog nad standarda i koja je zapravo svrstala, u Puli podigla jednu kvalitetu života, znači, ne 
samo za sportaše, iako naravno prvenstveno zbog njih već i za sve dobne skupine naših 
građana. 
Ono što posebno veseli to su podaci koji imaju svi naši klubovi koji su rezidenti u tim 
bazenima, to su plivački klubovi Pula i Arena, Vaterpolski klub Pula i Trijatlonski klub Pula. 
Neki imaju čak povećanje od 4 puta djece upisane na te bazene. 
Ono što smo zapravo radili i puno prije samog otvaranja kompleksa gradskih bazena, a to je 
dogovor sa ta 4 kluba, dva plivačka, vaterpolski i plivačkim klubovima usklađivali smo 
termine i pokušali smo naći optimalno vrijeme za naše sportaše. Znamo da se tu prvenstveno 
radi o djeci i za rekreativce, tako da građani mogu koristiti gradske bazene koje su uostalom i 
građeni od strane novaca poreznih obveznika ovoga Grada i mislim da smo našli jednu dobru 
formulu, jer ovim klubovima je bilo bitno da mogu u poslijepodnevnim satima imati pristup 
bazenima kako bi roditelji mogli dovesti svoju djecu. Građanima je isto bilo bitno, oni imaju 
u kasnim terminima, imaju u ranim terminima i mislim da i sama posječenost bazena i to ne 
samo od strane sportaša već i od strane građana rekreativaca, pokazuje da smo zajedno u 
suradnji sa tim sportskim klubovima donijeli dobru odluku do kraja ove sezone, do kraja 
srpnja mjeseca ove godine. Za sve nas to je jedno testno probno razdoblje i nadam se da 
možda će biti nekih sitnih korekcija u samim terminima za sportaše. Međutim, mislim da su 
ovakvi termini koji su sada su se već ustalili, mislim da će u načelu oni ostati. 
Što se tiče samih pritužbi ja nisam upoznat da smo imali nekih pritužbi. Ono što je bilo 
vidljivo što su kolegice i pisalo je u «Glasu Istre» došlo je do rošenja na fasadi odnosno na 
glavnom pročelju gradskih bazena, koje je uzrokovano time što nije bila napravljena 



 

 

termoizolacija kanalica. Kanalice su, kao što su gurle na krovovima kuća koje skupljaju vodu, 
tako su kanalice na krovu bazena. I zapravo projektanti i struka su smatrali da neće doći do 
kondenzacije s obzirom da se radi o cijevima koje su otvorene i u toku samog projekta to nije 
bilo ni u projektnoj dokumentaciji, ni u glavnom izvedbenom projektu, te izvođač nije bio 
dužan to napraviti. Međutim, kako živimo na prilično vlažnom području, pogotovo u zimi, 
došlo je do kondenzacije i mi smo odmah pristupili toj termo1izolaciji kanalica, koja je 
završena, prije, jučer je završena, tako da je taj problem riješen i sada ćemo u sklopu 
redovnog čišćenja bazena i očistiti to rošenje koje je bilo na pročelju fasada, tako da je taj 
problem riješen, ali radi se o jednoj sitnoj stvari, novim građevinama, isto tako kao što se 
trebamo svi zajedno uhodati u korištenju samog kompleksa, tako i sitni nedostaci će se 
sigurno rješavati ako ih bude u slijedećem razdoblju. 
Hvala lijepa. 
 
TIZIANO SOŠIĆ  
Zahvaljujem. 
Dajem riječ gospodinu Aleksandru Matiću da odgovori na drugo pitanje. 
 
ALEKSANDAR MATIĆ  
Egregio presidente, poštovani Gradonačelniče, egregi consiglieri, poštovani vijećnici, buonna 
sera a tutti, dobra večer svima, zahvaljujem se na pitanju. 
Zgrada Dječjeg rekreativnog centra ili kako je među Puležane poznatije Pionirski dom, javna 
je zgrada u vlasništvu Grada Pule, koja je namijenjena isključivo za djecu. I kao takva bila je 
prihvatljivi prijavitelj na natječaj za energetsku obnovu javnih zgrada koje se financiraju iz 
Europskih fondova putem Fonda zaštite okoliša odnosno Ministarstva graditeljstva. Grad Pula 
je ovlastilo Castrum da u njegovo ime to prijavi i mi smo to prijavili i uspješno aplicirali te 
smo osigurali bespovratnih 1.400.000,00 kuna za energetsku obnovu. odnosno 35% od 
ukupne procijenjene vrijednosti radova na energetskoj obnovi. 
Početkom mjeseca rujna dobili smo odluku koja je prethodila potpisivanju ugovora o 
sufinanciranju tog veoma značajnog projekta i u Gradu smo podvukli jednu crtu da vidimo da 
li želimo još neko dodatno ulaganje u zgradu Dječjeg kreativnog centra obzirom da se kroz 
natječaj mogu izvršiti ulaganja u energetsku obnovu. I uvidjeli smo potrebu da ima i dodatnih 
investicija koje želimo uložiti u interijer, te smo naručili dodatnu dokumentaciju kako bismo 
mogli objediniti projektnu dokumentaciju za energetsku učinkovitost, te dokumentaciju za 
uređenje interijera radi objedinjene javne nabave. Ta dokumentacija je spremna. Očekujem da 
početkom mjeseca ožujka Grad Pula putem trgovačkog društva koje upravlja tom zgradom će 
raspisati javni natječaj za izbor izvođača radova za kompletnu energetsku učinkovitost i sve 
radove koji će biti predviđeni unutra. Radovi na energetskoj učinkovitost su modernizacija 
sustava grijanja i hlađenja, zamjena stolarije i ovojnice, a unutra uvjeti za djecu da budu još 
kvalitetniji. 
Što se tiče rokova izvođenja radova javna nabava ima određene rokove, nakon toga su i 
proces žalbe. Ja vjerujem da u narednom periodu do početka ljeta bi se trebao poznat izvođač 
radova, nakon toga ide potpisivanje ugovora izvođač radova za kompletne radove, a 
ugovorom između Grada Pule, Ministarstva graditeljstva i prostornog uređenja i Fonda za 
zaštitu okoliša i energetsku učinkovitost koji je potpisan koncem godine rok za završetak tih 
radova je dvije godine. Ja vjerujem da do konca 2020. godine imat ćemo kompletno renoviran 
Pionirski dom izvana i iz unutra. 
Što se tiče drugih javnih zgrada koje želimo kandidirati na bespovratna Europska sredstva 
imamo spremnu projektnu dokumentaciju za energetsku obnovu INKA-Gradskog kazališta 
Pula kao krovne institucije u kulturi. Smatramo da je to jedan od naših najvećih prioriteta u 
nadolazećem razdoblju te imamo spremnu dokumentaciju za administrativnu zgradu Forum 2, 
Forum 3. Ti projekti su spremni. Kada bude raspisan natječaj resornog ministarstva odnosno 



 

 

Fonda koji je tijelo druge razine mi ćemo u tom roku to predati i vjerujem da ćemo moći imati 
još novih energetsko obnovljenih zgrada, smanjiti režijske troškove i ta sredstva omogućiti 
boravak i djeci i posjetiteljima u kazalištu i strankama u administraciji još ugodniji boravak u 
javnim prostorima. Hvala. 
 
TIZIANO SOŠIĆ 
Zahvaljujem. 
Kolegice Gattoni, imate riječ. 
 
ELENA GATTONI -STEPANOV 
Hvala vam lijepa na odgovorima. Zaista sam zadovoljna. 
Što se tiče bazena kako sam rekla njih sam posjetila i primijetila sam da su čak tri generacije, 
da smo zaista dobili pravi gradski bazen.  
I drugim odgovorom sam zadovoljna, jer ne samo da ćemo dobiti na kvaliteti interijera i 
kvalitete življenja u javnim zgradama koje ste spomenuli, nego će i Grad dobiti drugu sliku 
što će sigurno biti ugodno i izvana. 
Hvala. 
 
TIZIANO SOŠIĆ 
Zahvaljujem. 
Kolega Mirko Jurkić, možete postaviti pitanja. 
 
MIRKO JURKIĆ 
Dobar večer svima, buona sera a tutti.  
Ja bih imao 2 pitanja, jedno je iz neke domene prometa. Radi se o prometu Starom gradu, u 
Ulici Castropola odnosno bivše Matije Gupca, kao što vjerojatno većina zna stanara i građana 
Grada Pule. Nekada je ta ulica bila jednosmjerna i protočna oko stare ladonje, na zidinama 
grada Pule izlazila je van preko puta Kaffe bara Parlov ili Starog Vjesnika, kakogod kome 
odgovara. Tim rješenjem koje je još od davnih dana bilo napravljeno u biti je protočnost 
Starog grada bila itekako dobra u prometnom smislu, mislim na vozila svakako. U jednom od 
rješenja kada su se obnavljale gradske zidine taj prolaz za promet vozila je zatvoren i u biti je 
ta cijela ulica postala slijepa ulica, jer ona nema izlaz ni na jednu prometnicu u nazovimo u 
tom donjem dijelu grada, mislim na pod zidinama.  
Onaj koji se po tim gore po tim gornjim ulicama kreće kako pješke kako vozilom zna da gore 
vlada, ja ću to reći fino rečeno, potpuni kaos, još po tome što se sada uređuje i Arheološki 
muzej, što je naravno za pohvalu i to nije ništa sporno, ali naravno sada onuda prolaze i teški 
kamioni i bageri i sve ostalo što mora proći. Cesta je u katastrofalnom stanju, stanari se žale. 
Problem je i u stabilitetu kućnih zgrada u samoj ulici, jer ona nije predviđena da onuda se 
prolazi tako teškim kamionima u tom obimu. Parkirna mjesta su tamo u najmanju ruku 
dvojbena i parkira se svugdje i svagdje, ima i divljih parkirališta. Uglavnom ima svega i 
svačega. Komunalni redari ponekada prođu po ljeti, izdaju po nekoliko kazni i u pravilu se 
misli da se riješio problem s time. Nekad davna je bila i neka rampa dolje, bilo je nekoliko 
pokušaja na koji način će se to riješiti. Zanima me ima li netko nešto u planu u Gradu na koji 
način misli riješiti uopće problem promet Staroga grada odnosno te gornje ulice, te na koji 
način ako postoji neki plan. 
Pretpostavljam da bi to pitanje trebalo uputiti gospodinu Giordanu Škufliću, ali ako smatra 
Gradonačelnik ili netko drugi tko zna malo više materiju, dapače, neka odgovori. 
 
Drugo pitanje je vezano za razdoblje adventa u Puli i pri tome aludiram na gospodarski sektor 
toga, odnosno puno je ljudi koje sam slušao, radi se o ugostiteljima, onim privremenog 
karaktera, kako onih stalnog karaktera, koji su se, moram priznati, ove godine podosta žalili 



 

 

na promet, odnosno da promet nije bio ni blizu prošloj godini, mislim na 2017. na 2018., i da 
u biti grad je bio poluprazan ili prazan. Ono što ljudi bi se prošetali, tko se prošetao i tu je 
priča završavala, bilo je ponekih događanja što je u redu, ali to očito nije privuklo previše 
ljudi u onom gospodarskom smislu, dakle, u smislu potrošnje. Što je tome krivo , nažalost, 
svjedoci smo da je velik dio gradskih prostora prazan u samom centru grada. Mislim da svi 
nagađamo zašto je tome tako. Ja to mogu izgovoriti, vjerojatno je stvar u Max Stoji, koji je 
očito odvukao velik broj ljudi iz samog grada, pa me zanima jednako tako želi li zaista ići ta 
gospodarska odnosno ta neka financijska isplativost, ta grinta ove godina nije bila na nivou 
stare, te hoće li se nešto probati poduzeti po pitanju uslužnih djelatnosti u samom centru gradu 
odnosno tu mislim na trgovinsku i na uslugu i sve ostalo.  Gradonačelnik Grada Pule ukoliko 
ima neka saznanja o tome. 
 Hvala lijepa. 
 
TIZIANO SOŠIĆ  
Dajem riječ pročelniku Giordanu Škufliću da odgovori na prvo pitanje. 
 
GIORDANO ŠKUFLIĆ  
Hvala. 
To je jedna tema koja je vrlo poznata, ništa novo nije i koja je u biti problem u cijelom 
svijetu. 
Grad Pula je imao jednu protočnost koja je bila takva kakva je bila u vrijeme kada je bilo 
puno manje automobila u gradu Puli i protočnost je bila normalna zato jer je bio izlaz na 
Giardinima. Kada se to zatvorilo počelo je novo vrijeme, jednostavno gabariti te prometnice 
su takvi da se one ne mogu širiti. Ono što jer bitno mi pratimo situaciju. Pokušali smo kroz 
nekoliko navrata parkiranja, zabrane rampe itd. udovoljiti svima, jer jednostavno kada se 
napravi jedan režim onda jednima odgovara drugima ne i pokušali smo na neki način 
napraviti jedno stanje koje će biti podnošljivo. I mislim da smo u tome uspjeli. Ja se ne bih u 
potpunosti složio s vama. Činjenica je da je problem u ljetnim periodima kada određeni turisti 
dolaze i pretpostavljaju da će se tu nađi neka parkirna mjesta ili nemaju spoznaju, nisu se 
dovoljno informirali o tome što se tamo nalazi, dokle mogu stići. Činjenica da o tom 
segmentu smo razgovarali sa našim trgovačkim poduzećima da se na neki način tu vidi što se 
napraviti. Ali, jednostavno ne možemo iz ove kože, građani imaju pravo pristupa ako je tamo 
stanuju u svojim objektima, svojim stambenim građevinama. Činjenica je da parkiralište i 
parkirna mjesta su limitirani, nema prostora i jednostavno to je ono što je činjenica i ne 
možemo pobjeći od toga. Tu nema neke velike mogućnosti za manevar.  
Stabilitet prometnice, ono što ste rekli stabilitet zgrada, to su stare građevine, to je stara 
prometnica, to je nasip, jednostavno u tom segmentu djelujemo u onim trenutcima kada se 
vidi da treba rekonstruirati koji dio prometnice ili bilo što napraviti. Međutim, za sada, koliko 
je nama poznato, nemamo nikakvih dojava, niti spoznaja. Služba to kontrolira stanje 
prometnice, jedanput godišnje izvrši uvid i vidi kakvo je stanje i na neki način nema n¸ikakvih 
problema da bi se tu moglo očekivati nešto problematično urušavanje, propadanje itd. 
Naravno, slažem se s vama da ako je pitanje da li treba nešto preasfaltirati, da li tu treba 
napraviti jedan novi kvalitetniji habajući završni sloj, da tu možemo vidjeti da li je stvarno to 
potrebno i tu možemo intervenirati. 
Što se toga tiče tu smo otvoreni, možemo tu napraviti ono što mislimo da je stvarno potrebno, 
a što se tiče stabiliteta kompletnih objekata i prometnice kao takve nemamo informaciju, niti 
po našim ljudima nema nikakvih slijeganja, niti zgrada, niti prometnice, niti bilo kakvih 
takvih sličnih elemenata koji bi mogli ugroziti građane i njihove objekte. 
Što se prometa tiče činjenica je da po nama najteži i najgori period je taj ljetni kada turisti koji 
u biti nemaju kompletnu informaciju ili ne znaju onda koriste taj dio prometnice, a to je jedna 
slijepa ulica u kojoj se niti može parkirati, može samo napraviti gužvu. 



 

 

Ono što je bitno u zimskim periodima čak i parkiranje građana koji u obližnjim firmama rade 
nije u onoj mjeri i nije onoliki koliko je bio prije. To je obavezno. Nažalost, to je jedna siva 
zona prometa u gradu koja nije rješiva onako bismo mi htjeli i na koji način bismo htjeli, 
jednostavno limitirani smo gabaritima i pozicijom. 
Hvala. 
 
TIZIANO SOŠIĆ  
Zahvaljujem. 
Gradonačelniče, možete odgovoriti na drugo pitanje. 
 
BORIS MILETIĆ  
Ako mi dozvolite ja bih se malo osvrnuo malo na prvo pitanje, jer smo apsolutno upoznati s 
tim problemom i mislim da se pokušavalo različitim načinima ublažiti taj problem. Mi 
moramo biti realni i svjesni da živimo u gradu koji ima doista bogatu povijest, a to ima 
određenih svojih prednosti, ali nažalost ima određene nedostatke, jer kada govorimo 
starogradskoj je jezgri, a posebice o prometnici Castropola, onda moramo znati da u 
vremenima kada su se prometnice projektirale, a ja mislim da je bilo barem 10 ili 20 puta 
manje motornih vozila, ako ne i još manje, nego što je to danas. Prosjek za Istarsku županiju 
danas je takav da de facto, ukoliko uzmete u obzir i gospodarska vozila, jedno vozilo po glavi 
stanovnika. Nekada je logično bilo da od četveročlane obitelji ima jedan automobil, danas 
smo u nekakvim drugim standardima. Dugoročno rješenje koje nije lako, ali mislim da je 
moguće i da je izvedivo je jedino proboj upravo dolje ispod Arheološkog muzeja kako bi ta 
ulica postala prohodna, jer realno probijanje na trgu Portarata mislim da je svima jasno da se 
neće dogoditi. U konačnici držim da nam to nam niti nadležni konzervatorski odjel ne bi 
dozvolio. Ali dugoročno jedino moguće je probojem Castropole kako bi onda mogla u režimu 
jednosmjerne ulice funkcionirati. Da1nas je to dvosmjerna ulica, u pravcu ste, slijepa ulica. 
Mislim da onaj način reguliranja prometa sa onom rampom koju su stvarno često i razbijali, 
bio je tamo i redar, dežurao, da je na ovaj način kako je uređeno sada parkiranje bolje rješenje 
od same rampe. Ali, moramo biti svjesni da živjeti u starogradskoj svugdje u svijetu, pa tako i 
u gradu Puli. ima određene prednosti, a ima i određene mane. Sigurno da je pitanje prometa, 
pitanje smještaja vozila mana, ali s druge strane prednost što vam baš za svaku potrebu vozilo 
niti ne treba, nego možete da li pješice ili na drugi način stići do ciljanog odredišta, a mi 
apsolutno itekako vodimo računa o tom problemu. I kažem još jednom dugoročno jedino 
svrsishodno rješenje biti će omogućavanje proboja i onda uređenje prometnice u 
jednosmjernom režimu, a ne danas kao što je dvostruki režim sa slijepom ulicom. 
Glede adventa, pa mislim da svaki početak je na neki način težak i ako pogledamo ono što se 
danas događa u Zagrebu za vrijeme adventa u samome startu to tako bilo nije. Mislim da se 
doista kao gradska uprava trudimo ponuditi određene sadržaje, ali dozvolite i to da određena 
ponuda odgovara na određenu potražnju i da je isto tako pitanje sudionika u adventu i njihove 
ekonomske isplativosti itekako vezana za to što će se nuditi. Dakle, za razliku od prijašnjih 
godina, kako ste vi rekli, ugostitelji privremenog karaktera su doista imali raznovrsniju 
ponudu. Informacija kojom ja barata kaže da oni nisu toliko nezadovoljni. Međutim, 
ugostitelji u čvrstim objektima u odnosu na prošlu godinu, vjerojatno zbog same ponude, nisu 
zadovoljni kakav su promet ostvarili. 
Držim da je na Gradu stvaranje uvjeta, da je naša obveza stvarati uvjete, stvarati mogućnosti, 
a onda jedan poduzetnički duh, određena operativnost, određena, dakle, ponuda stvara i 
potražnju odnosno privlačenje ljudi u grad. 
Rekli ste prostori Grada Pule u starogradskoj jezgri. Kada govorimo o praznim prostorima 
Grada Pule oni su ispod 3 % od ukupnog broja prostora kojima Grad Pula gospodari. I 
neminovno postoji određen utjecaj i trgovačkih centara. Međutim, trgovački centri postoje i u 
drugim gradovima. I držim da je upravo pitanje ključno koje si moramo postaviti svi skupa 



 

 

kako upravo ponudom određenih proizvoda usluga privući potrošače. Mislim da taj dio Grad 
može stvarati okvire, ali nije na Gradu da se bavi niti ugostiteljstvom, niti trgovinom ili 
nekom drugom uslužnom djelatnošću. Držim da bi upravo tržište i poduzetništvo trebalo dati 
odgovore na ta pitanja 
 
TIZIANO SOŠIĆ  
Zahvaljujem. 
Kolega Mirko Jurkić, imate riječ. 
 
MIRKO JURKIĆ  
Na prvo pitanje kratak komentar. 
Složit ću se s Gradonačelnikom da mislim osobno da jedino ispravno rješenje odnosno trajnije 
rješenje da budem precizniji je u biti proboj, sada na koju stranu, da li oko Arheološkog 
muzeja ili na staroj trasi između današnje Portarate i Giardina, o tome neka odlučuje onaj tko 
bude trebao odlučivati. Mislim na struku, naravno. Mislim da je tada prekinuta ta linija, ta 
transverzala je prekinuta radi toga što je tada postojao koncept Grada Pule da se kompletni 
Giardini zatvore. Mislim da je to svima poznato. I tada je uređivan centar, Portarata, 
nadozidane odnosno produljene zidine i kula srednjovjekovna, ispod nekadašnjeg 
Mirovinskog osiguranja i Dječjeg vrtića Rin Tin Tin, govorim o lokaciji istoj, odrezana je 
stara ladonja i kružni dio oko nje, napravljeno je zbog toga što su tada Giardini trebali biti 
isključivo pješačka zona, pa je zbog toga ta transverzala zatvorena. Ona je bila prometna vrlo 
brzo brzinsko rješenje, jer nije ta ulica bila ništa uža nego što je, ona je uvijek iste širine, jer 
se ne može širiti kao što je rekao pročelnik Giordano Škuflić. To je točno. Ne možete rušiti 
kuće u Starom dijelu grada. Prema tome jedino ispravno rješenje bi bilo proboj neke 
koncepcije, sada gdje, kažem neka to neka stručnjaci odluče, ali mislim da bi to bilo jedino 
ispravno rješenje kako za promet tako i za sve ostalo. 
Što se tiče drugog pitanja, misli se na advent i na prostore, nisam sada isključivo aludirao na 
prazne prostore Grada Pule, nego na sve porazne prostore u Gradu Puli u centru grada, koji 
nažalost zjape prazni. Prema tome možete gledati ekonomske isplativosti. A u tome naravno 
da ugostitelji i razno razne trgovačke djelatnosti moraju osmisliti kvalitetniju odnosno ponudu 
prilagođenu adventu odnosno gostima, klijentima kako domaćim tako stranima koji će doći 
da, ali u biti Grad bi morao po mojem mišljenju osmisliti jedan projekt adventa koji bi bio 
cjelovit. Dakle, s nekim početkom i krajnjom nekom pričom. To je moje mišljenje, gdje bi se 
onda ovi svi čimbenici uklopili u tu priču, a ne da bude to baš prepušteno nekakvom 
stihijskom razvoju, pa onda, nažalost, eto, bude rezultat možda kao ove godine, a mogao je 
biti bolji. 
Hvala lijepa. 
 
TIZIANO SOŠIĆ  
Zahvaljujem na zanimljivom zaključku – crtice povijesti Pule, koje je uvijek dobro čuti. 
Mislim da smo iscrpili vrijeme koje je bilo na raspolaganju za vijećnička pitanja. 
Utvrđujem isto tako i pozdravljam kolegu Mauricija Licula, koji nam se pridružio, tako da je 
sada prisutno na Vijeću 24 vijećnika. 
 
 
 
AD – 2.  USVAJANJE  

a) Skraćenog zapisnika sa 11. tematske sjednice Gradskog vijeća od 11.09.2018. 
b) Skraćenog zapisnika sa 12. sjednice Gradskog vijeća od 11.09.2018. 
c) Skraćenog zapisnika sa 13. sjednice Gradskog vijeća od 28.11.2018. 

   



 

 

 Vijećnik DANIJEL FERIĆ ima primjedbu u vezi skraćenog zapisnika sa 13. sjednice 
od 28.11. 2018. godine, navodeći da mu je  „tada u ovoj Palači poštenja, na jedan brutalan i 

perfidan način ukraden plakat i molim da se to stavi u zapisnik.“ 

Predsjednik Tiziano Sošić stavlja na glasanje primjedbu vijećnika Danijela Ferića, da se 
utvrdi navedena konstatacija „o tom brutalnom činu“ i ako ništa drugo da ostane kao 
povijesna crtica u zapisnicima Gradskoga vijeća, te nakon glasanja utvrđuje da je  
 

Vijeće sa 10 glasova «ZA», 2 glasa «PROTIV» i 3 «SUZDRŽANA» glasa, usvojilo 
primjedbu vijećnika Danijela Ferića. 
 
 Predsjednik Tiziano Sošić daje na glasanje točku 2.a) Usvajanje Skraćenog zapisnika 
sa 11. tematske sjednice Gradskog vijeća od 11.09.2018. g. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 Vijeće sa 22 glasa «ZA», bez glasova «PROTIV» i 1 «SUZDŽANIM» glasom 
usvojilo 

SKRAĆENI ZAPISNIK 

sa 11. tematske sjednice Gradskog vijeća od 11.09.2018. godine 
 

 
 Daje na glasanje točku 2.b) Usvajanje Skraćenog zapisnika sa 12. sjednice Gradskog 
vijeća od 11.09.2018. godine te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 Vijeće sa 22 glasa «ZA», bez glasova «PROTIV» i 1 «SUZDŽANIM» glasom 
usvojilo 

SKRAĆENI ZAPISNIK 

sa 12. sjednice Gradskog vijeća od 11.09.2018. godine 
 
 

 Daje na glasanje točku 2.c) Usvajanje Skraćenog zapisnika sa 13. sjednice Gradskog 
vijeća od 28.11.2018.godine zajedno s usvojenom primjedbom, te nakon glasanja utvrđuje da 
je  
 Vijeće sa 23 glasa «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDŽANIH» glasova 
usvojilo 

SKRAĆENI ZAPISNIK 

sa 13. sjednice Gradskog vijeća od 28.11. godine 
 
 

 
AD – 3.  DONOŠENJE ODLUKE O VISINI PAUŠALNOG POREZA 
 
Predlagatelj akta za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule. Uvodno 
obrazloženje dala je Vesna Sajić, pročelnica Upravnog odjela za financije i opću upravu. 
Amandman Kluba vijećnika SDP-HSU na prijedlog odluke od 25.01.2019. podnesen je izvan 
roka te se ne razmatra sukladno članku 46. st. 3. Poslovnika Gradskog vijeća te Klub podnosi 
na Vijeću sadržajno isti amandman. 
 
Izvješća nadležnih radnih tijela vijećnici su primili na tablet 
1. Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik  Tiziano Sošić) 
2. Odbor za plan i financije (predsjednica Sanja Radolović) 
3. Odbor za gospodarstvo (predsjednik  Ivan Nekić) 
 



 

 

U raspravi u ime Kluba vijećnika SDP-HSU je sudjelovala Sanja Radolović te predaje 
predsjedniku na sjednici sadržano isti amandman temeljem članka 47. Poslovnika. 
 
Predsjednik poziva vijećnike da se glasanjem izjasne da li Vijeće prihvaća prijedlog da se u 
razmatranje uvrsti Amandman Kluba vijećnika SDP-HSU podnesen na sjednici, te nakon 
glasanja utvrđuje da 
 

Vijeće sa 8 glasova „ZA“, 13 glasova „PROTIV“ i 3 „suzdržana“ glasa nije prihvatilo 
prijedlog da se u razmatranje uvrsti Amandman Kluba vijećnika SDP-HSU podnesen na 
sjednici na prijedlog Odluke o visini paušalnog poreza.  
 
Predsjednik Tiziano Sošić zaključuje raspravu, daje na glasanje Odluku o visini paušalnog 
poreza te nakon glasanja utvrđuje da je  
 

Vijeće sa 16 glasova „ZA“, 7 glasova „PROTIV“ i 1 „SUZDRŽANIM“ glasom 
donijelo 

O D L U K U 

o visini paušalnog poreza.  
 
 
 
AD – 4.  DONOŠENJE  

a)  Odluke o donošenju Srednjoročnog (trogodišnjeg) plana davanja koncesija za 
razdoblje 2019. – 2021. godine 

b) Odluke o donošenju Plana davanja koncesija za 2019. godinu 
 

Predlagatelj akta za točku 4.a) i 4.b) je Gradonačelnik Grada Pule. 
Uvodno obrazloženje dala je Ingrid Bulian, zamjenica pročelnika Upravnog odjela za 
prostorno uređenje, komunalni sustav i imovinu.  
  
Izvješća nadležnih radnih tijela vijećnici su primili na tablet   
1. Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik  Tiziano Sošić) 
2. Odbor za prostorno uređenje, kom. gospodarstvo i stambene odnose (predsjednik Igor 
Belas) 
 
U raspravi su sudjelovali  Danijel Ferić u ime Kluba vijećnika SDP-HSU, Mirko Jurkić u ime 
Kluba vijećnika HDZ, Valter Boljunčić u ime Kluba vijećnika IDS-HNS-ISU-ZELENI. 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su  Sanja Radolović. Radenko Ognjenović, Siniša Gordić, 
Gordana Čakić, Daniijel Ferić, Valter Boljunčić, Ardemio Zimolo-replika Petar Ćurić, Sanja 
Radolović, Danijel Ferić i Siniša Gordić - Ardemio Zimolo odgovor na repliku. 
 
Predsjednik Tiziano Sošić zaključuje raspravu te daje na glasanje točku 4.a) Odluku o 
donošenju Srednjoročnog (trogodišnjeg) plana davanja koncesija za razdoblje 2019. – 2021. 
godine te nakon glasanja utvrđuje da je  
 

Vijeće sa 13 glasova „ZA“, 8 glasova „PROTIV“ i 3 „SUZDRŽANA“ glasa donijelo 
 

O D L U K U 

o donošenju Srednjoročnog (trogodišnjeg) plana davanja koncesija  
za razdoblje 2019. – 2021. 



 

 

Daje na glasanje točku 4.b) Odluku o donošenju Plana davanja koncesija za 2019. 
godinu te nakon glasanja utvrđuje da je  
 

Vijeće sa 13 glasova „ZA“, 8 glasova „PROTIV“ i 3 „SUZDRŽANA“ glasa donijelo 
 

O D L U K U 

o donošenju Plana davanja koncesija za 2019. godinu  
 
 

PAUZA 
od 20,20 sati do 20,50 sati 

 
 
 

AD – 5.  DONOŠENJE ODLUKE O IZMJENAMA ODLUKE O RADNOM  
  VREMENU U UGOSTITELJSKOJ DJELATNOSTI 
 
 
Predsjednik najprije utvrđuje da je nakon pauze sjednicu napustio danijel Ferić pa je prisutno 
23 vijećnika. 
 
Predlagatelj akata za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule. 
Uvodno obrazloženje dala je Vesna Sajić, pročelnica Upravnog odjela za financije i opću 
upravu. 
 
Izvješća nadležnih radnih tijela vijećnici su primili na tablet   
1. Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik  Tiziano Sošić) 
2. Odbor za gospodarstvo (predsjednik  Ivan Nekić) 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovao je Mirko Jurkić. 
 
Predsjednik Tiziano Sošić zaključuje raspravu te daje na glasanje Odluku o izmjenama 
Odluke o radnom vremenu u ugostiteljskoj djelatnosti te nakon glasanja utvrđuje da je  
 

Vijeće sa 23 glasa „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova 
donijelo 

O D L U K U 

o izmjenama Odluke o radnom vremenu u ugostiteljskoj djelatnosti 
 
 
 

AD – 6.  DONOŠENJE ODLUKE O DAVANJU SUGLASNOSTI ZA ZADUŽIVANJE 
  TRGOVAČKOM DRUŠTVU PLINARA D.O.O. PULA 

 

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule. Uvodno obrazloženje 
dala je Vesna Sajić, pročelnica Upravnog odjela za financije i opću upravu. 
 
Izvješća nadležnih radnih tijela vijećnici su primili na tablet   
1. Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik  Tiziano Sošić) 
2. Odbor za plan i financije (predsjednica  Sanja Radolović) 



 

 

U pojedinačnoj raspravi sudjelovao je Radenko Ognjenović te je dodatna pojašnjenja i 
odgovore na pitanja dao Dean Kocijančuć, direktor Plinare d.o.o. 
 
Predsjednik Tiziano Sošić zaključuje raspravu te daje na glasanje Odluku o davanju 
suglasnosti za zaduživanje trgovačkom društvu Plinara d.o.o. Pula te nakon glasanja utvrđuje 
da je 

Vijeće sa 21 glasom „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i 2 „SUZDRŽANA“ glasa donijelo 
 

O D L U K U 

o davanju suglasnosti za zaduživanje trgovačkom društvu Plinara d.o.o. Pula  
 
 

 
AD – 7.  DONOŠENJE ODLUKE O PRIHVATU PONUDE I SKLAPANJU  

UGOVORA O KUPOPRODAJI - ARENA HOSPITALITY GROUP D.D. 
 
Predlagatelj akata za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule. 
Uvodno obrazloženje dao je Giordano Škuflić, pročelnik Upravnog odjela za prostorno 
uređenje, komunalni sustav i imovinu.  
 
Izvješća nadležnih radnih tijela vijećnici su primili na tablet   
1. Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik  Tiziano Sošić) 
2. Odbor za plan i financije (predsjednica  Sanja Radolović) 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovao je Radenko Ognjenović te je Giordano Škuflić odgovorio 
na pitanja. 
 
Predsjednik Tiziano Sošić zaključuje raspravu te daje na glasanje Odluku o prihvatu ponude i 
sklapanju ugovora o kupoprodaji-Arena hospitality group d.d. te nakon glasanja utvrđuje da je  

 
Vijeće sa 21 glasom „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i 2 „SUZDRŽANA“ glasa donijelo 

 
O D L U K U 

o prihvatu ponude i sklapanju ugovora o kupoprodaji 
 - Arena hospitality group d.d. 

 
 
 

AD – 8.  DONOŠENJE ODLUKE O ISKLJUČENJU DIJELA K.Č. 4909/11 K.O.  
  PULA IZ STATUSA JAVNOG DOBRA U OPĆOJ UPOTREBI  

(UPU RIBARSKA KOLIBA) 
 
Predlagatelj akata za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule. 
Uvodno obrazloženje dao je Giordano Škuflić, pročelnik Upravnog odjela za prostorno 
uređenje, komunalni sustav i imovinu.  
 
Izvješća nadležnih radnih tijela vijećnici su primili na tablet   
1. Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik  Tiziano Sošić) 
2. Odbor za prostorno uređenje (predsjednik  Igor Belas) 
 



 

 

Budući da se nitko nije javio za riječ predsjednik Tiziano Sošić zaključuje raspravu te daje na 
glasanje Odluku o isključenju dijela k.č. 4909/11 k.o. Pula iz statusa javnog dobra u općoj 
upotrebi (UPU Ribarska koliba) te nakon glasanja utvrđuje da je  
 

Vijeće sa 23 glasa „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova 
donijelo 

O D L U K U 

o isključenju dijela k.č. 4909/11 k.o. Pula iz statusa javnog dobra  
u općoj upotrebi (UPU Ribarska koliba) 

 
 
 
AD – 9.  DONOŠENJE ODLUKE O PRIJENOSU PRAVA GRAĐENJA NA 

K.Č. 1858/5 K.O. PULA U KORIST DNEVNOG CENTRA ZA 
REHABILITACIJU VERUDA-PULA 

 
Predlagatelj akata za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule. 
Uvodno obrazloženje dao je Giordano Škuflić, pročelnik Upravnog odjela za prostorno 
uređenje, komunalni sustav i imovinu.  
 
Izvješća nadležnih radnih tijela vijećnici su primili na tablet   
1. Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik  Tiziano Sošić) 
2. Odbor za prostorno uređenje (predsjednik  Igor Belas) 
 
Budući da se nitko nije javio za riječ predsjednik Tiziano Sošić zaključuje raspravu te daje na 
glasanje Odluku o prijenosu prava građenja na k.č. 1858/5 k.o. Pula u korist Dnevnog centra 
za rehabilitaciju Veruda – Pula 
 
te nakon glasanja utvrđuje da je  

Vijeće sa 23 glasa „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova 
donijelo 

O D L U K U 

o prijenosu prava građenja na k.č. 1858/5 k.o. Pula u korist 
Dnevnog centra za rehabilitaciju Veruda - Pula  

 
 
 

AD – 10.  DONOŠENJE  
a) Zaključka o prihvatu dara i sklapanju Ugovora o darovanju (k.č.zgr. 1212/16 

k.o. Pula, u svrhu osnivanja poduzetničkog centra „Co-working Pula“) 
b) Zaključka o prihvatu dara i sklapanju Ugovora o darovanju (prihvatilište za 

beskućnike) 
 
Predlagatelj akata za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule. 
Uvodno obrazloženje dao je Giordano Škuflić, pročelnik Upravnog odjela za prostorno 
uređenje, komunalni sustav i imovinu.  
 
Izvješća nadležnih radnih tijela vijećnici su primili na tablet   
1. Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik  Tiziano Sošić) 
2. Odbor za prostorno uređenje (predsjednik  Igor Belas) 
 



 

 

Budući da se nitko nije javio za riječ predsjednik Tiziano Sošić zaključuje raspravu te daje na 
glasanje točku 10.a) Zaključak o prihvatu dara i sklapanju Ugovora o darovanju (k.č.zgr. 
1212/16 k.o. Pula u svrhu osnivanja poduzetničkog centra „Co-working Pula“) te nakon 
glasanja utvrđuje da je  
 

Vijeće sa 22 glasa „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i 1 „SUZDRŽANIM“ glasom 
donijelo 

Z A K L J U Č A K 

o prihvatu dara i sklapanju Ugovora o darovanju (k.č.zgr. 1212/16 k.o. Pula  
u svrhu osnivanja poduzetničkog centra „Co-working Pula“)  

 
 
Daje na glasanje točku 10.b) Zaključak o prihvatu dara i sklapanju Ugovora o 

darovanju (prihvatilište za beskućnike) te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
Vijeće sa 23 glasa „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova 

donijelo 
Z A K L J U Č A K 

o prihvatu dara i sklapanju Ugovora o darovanju (prihvatilište za beskućnike)  
 
 
 

AD – 11.  DONOŠENJE ODLUKE O IZRADI III. IZMJENA I DOPUNA  
  URBANISTIČKOG PLANA UREĐENJA „MAX STOJA“ 
 
Predlagatelj akata za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule. 
Uvodno obrazloženje dao je Giordano Škuflić, pročelnik Upravnog odjela za prostorno 
uređenje, komunalni sustav i imovinu.  
 
 
Izvješća nadležnih radnih tijela vijećnici su primili na tablet   
1. Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik  Tiziano Sošić) 
2. Odbor za prostorno uređenje (predsjednik  Igor Belas) 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovao je Mirko Jurkić.  
 
Predsjednik Tiziano Sošić zaključuje raspravu te daje na glasanje Odluku o izradi III. Izmjena 
i dopuna Urbanističkog plana uređenja „Max Stoja“ te nakon glasanja utvrđuje da je  
  

Vijeće sa 22 glasa „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i 1 „SUZDRŽANIM“ glasom 
donijelo 

O D L U K U 

o izradi III. Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja „Max Stoja“ 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 

AD – 12.  DONOŠENJE ODLUKE O IZRADI URBANISTIČKOG PLANA  
UREĐENJA „KARŠIOLE“ 

 
Predlagatelj akata za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule. 
Uvodno obrazloženje dao je Giordano Škuflić, pročelnik Upravnog odjela za prostorno 
uređenje, komunalni sustav i imovinu.  
 
Izvješća nadležnih radnih tijela vijećnici su primili na tablet   
1. Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik  Tiziano Sošić) 
2. Odbor za prostorno uređenje (predsjednik  Igor Belas) 
 
Budući da se nitko nije javio za riječ predsjednik Tiziano Sošić zaključuje raspravu te daje na 
glasanje Odluku o izradi Urbanističkog plana uređenja „Karšiole“ te nakon glasanja utvrđuje 
da je  
  

Vijeće sa 23 glasa „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova 
donijelo 

O D L U K U 

o izradi Urbanističkog plana uređenja „Karšiole“ 
 
 
 

AD – 13.  DONOŠENJE ODLUKE O IZMJENI ODLUKE O KOMUNALNOJ  
NAKNADI 

 
Predlagatelj akata za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule. 
Uvodno obrazloženje dao je Giordano Škuflić, pročelnik Upravnog odjela za prostorno 
uređenje, komunalni sustav i imovinu.  
 
Izvješća nadležnih radnih tijela vijećnici su primili na tablet   
1. Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik  Tiziano Sošić) 
2. Odbor za prostorno uređenje (predsjednik  Igor Belas) 
 
Budući da se nitko nije javio za riječ predsjednik Tiziano Sošić zaključuje raspravu te daje na 
glasanje Odluku o izmjeni Odluke o komunalnoj naknadi te nakon glasanja utvrđuje da je  
  

Vijeće sa 23 glasa „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova 
donijelo 

O D L U K U 

o izmjeni Odluke o komunalnoj nakadi  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 

AD – 14.  DONOŠENJE ZAKLJUČKA O DAVANJU PRETHODNE SUGLASNOSTI 
 NA PRIJEDLOG STATUTA  
a) Škole za odgoj i obrazovanje – Pula 
b) Osnovne škole Vidikovac Pula 
c) Osnovne škole Šijana Pula 
d) Osnovne škole Veli Vrh Pula 
e) Osnovne škole – Scuola elementare Giuseppina Martinuzzi Pula-Pola 
f) Osnovne škole Veruda Pula  
g) Osnovne škole Monte Zaro Pula  
h) Osnovne škole Centar Pula  
i) Osnvne škole Stoja Pula 
j) Osnovne škole Kaštanjer Pula 

 
Predlagatelj akata za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule.  
Uvodno obrazloženje dala je Elvira Krizmanić Marjanović, pročelnica Upravnog odjela za 
društvene djelatnosti.  
 
Izvješća nadležnih radnih tijela vijećnici su primili na tablet   
1. Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik  Tiziano Sošić) 
2. Odbor za društvene djelatnosti (predsjednica  Gordana Ferenčić) 
 
Budući da se nitko nije javio za riječ predsjednik Tiziano Sošić zaključuje raspravu te daje na 
glasanje točku 14.a) Zaključak o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta Škole za 
odgoj i obrazovanje – Pula te nakon glasanja utvrđuje da je  
  

Vijeće sa 23 glasa „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova 
donijelo 

 Z A K L J U Č A K 

o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta  
Škole za odgoj i obrazovanje – Pula 

 
 

Daje na glasanje točku 14.b) Zaključak o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 
Osnovne škole Vidikovac – Pula te nakon glasanja utvrđuje da je  
  

Vijeće sa 23 glasa „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova 
donijelo 

Z A K L J U Č A K 

o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta  
Osnovne škole Vidikovac - Pula 

 

 

Daje na glasanje točku 14.c) Zaključak o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 
Osnovne škole Šijana – Pula te nakon glasanja utvrđuje da je  

 
Vijeće sa 23 glasa „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova 

donijelo 
Z A K L J U Č A K 

o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta  
Osnovne škole Šijana – Pula 

 



 

 

Daje na glasanje točku 14.d) Zaključak o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 
Osnovne škole Veli Vrh – Pula te nakon glasanja utvrđuje da je  
  

Vijeće sa 23 glasa „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova 
donijelo 

Z A K L J U Č A K 

o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta  
Osnovne škole Veli Vrh – Pula 

 

 

Daje na glasanje točku 14.e) Zaključak o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 
Osnovne škole - Scuola elementare Giuseppina Martinuzzi Pula–Pola te nakon glasanja 
utvrđuje da je  
  

Vijeće sa 23 glasa „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova 
donijelo 

Z A K L J U Č A K 

o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta  
Osnovne škole-Scuola elementare Giuseppina Martinuzzi Pula–Pola 

 
 

Daje na glasanje točku 14.f) Zaključak o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 
Osnovne škole Veruda Pula te nakon glasanja utvrđuje da je  
  

Vijeće sa 23 glasa „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova 
donijelo 

Z A K L J U Č A K 

o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta  
Osnovne škole Veruda Pola 

 

 

Daje na glasanje točku 14.g) Zaključak o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 
Osnovne škole Monte Zaro Pula te nakon glasanja utvrđuje da je  
  

Vijeće sa 23 glasa „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova 
donijelo 

Z A K L J U Č A K 

o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta  
Osnovne škole Monte Zaro Pola 

 

 

Daje na glasanje točku 14.h) Zaključak o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 
Osnovne škole Centar Pula te nakon glasanja utvrđuje da je  
  

Vijeće sa 23 glasa „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova 
donijelo 

Z A K L J U Č A K 

o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta  
Osnovne škole Centar Pola 

 

 



 

 

Daje na glasanje točku 14.i) Zaključak o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 
Osnovne škole Stoja Pula te nakon glasanja utvrđuje da je  
  

Vijeće sa 23 glasa „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova 
donijelo 

Z A K L J U Č A K 

o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta  
Osnovne škole Stoja Pola 

 
 

Daje na glasanje točku 14.j) Zaključak o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 
Osnovne škole Kaštanjer Pula te nakon glasanja utvrđuje da je  
  

Vijeće sa 23 glasa „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova 
donijelo 

Z A K L J U Č A K 

o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta  
Osnovne škole Kaštanjer Pola 

 

 

 

AD – 15. DONOŠENJE ZAKLJUČKA O DAVANJU PRETHODNE SUGLASNOSTI 
NA PRIJEDLOG IZMJENA I DOPUNA STATUTA ZAŠTITNE RADIONICE     
TEKOP NOVA PULA–OFFICINA PER LA TUTELA TEKOP NOVA POLA 

 
Predsjednik pozdravlja ravnateljicu Mihaelu Zubić. 
Predlagatelj akata za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule. 
Uvodno obrazloženje dala je Elvira Krizmanić Marjanović, pročelnica Upravnog odjela za 
društvene djelatnosti.  
 
Izvješća nadležnih radnih tijela vijećnici su primili na tablet   
1. Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik  Tiziano Sošić) 
2. Odbor za društvene djelatnosti (predsjednica  Gordana Ferenčić) 
 
Budući da se nitko nije javio za riječ predsjednik Tiziano Sošić zaključuje raspravu te daje na 
glasanje Zaključak o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Izmjena i dopuna Statuta 
Zaštitne radionice Tekop Nova – Officina per la tutela Teko Nova Pola nakon glasanja 
utvrđuje da je  
  

Vijeće sa 23 glasa „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova 
donijelo 

Z A K L J U Č A K 

o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Izmjena i dopuna Statuta 
Zaštitne radionice Tekop Nova-Officina per la tutela Teko Nova Pola 

 
 
 
 
 
 
 



 

 

AD – 16.  DONOŠENJE ODLUKE O DAVANJU PRETHODNE SUGLASNOSTI 
  NA OPĆE UVJETE ISPORUKE DIMNJAČARSKIH POSLOVA 
 
Predsjednik Tiziano Sošić pozdravlja gosp. Dejana Lončarića, direktora trgovačkog društva 
Dimnjak d.o.o. Osijek.  
Predlagatelj akata za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule. 
Uvodno obrazloženje dao je Giordano Škuflić, pročelnik Upravnog odjela za prostorno 
uređenje, komunalni sustav i imovinu 
 
Izvješća nadležnih radnih tijela vijećnici su primili na tablet   
1. Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik  Tiziano Sošić) 
2. Odbor za prostorno uređenje (predsjednik  Igor Belas) 
 
Budući da se nitko nije javio za riječ predsjednik Tiziano Sošić zaključuje raspravu te daje na 
glasanje Odluku o davanju prethodne suglasnosti na Opće uvjete isporuke dimnjačarskih 
poslova te nakon glasanja utvrđuje da je  
  

Vijeće sa 22 glasa „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i 1 „SUZDRŽANIM“ glasom 
donijelo 

O D L U K U 

o davanju prethodne suglasnosti na Opće uvjete isporuke 
dimnjačarskih poslova 

 
 
 
AD – 17.  DONOŠENJE ODLUKE O RASPOREĐIVANJU SREDSTAVA ZA 

FINANCIRANJE AKTIVNOSTI POLITIČKIH STRANAKA U  
GRADSKOM VIJEĆU GRADA PULE-POLA ZA 2019. GODINU 

 
 
Predlagatelj akata za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule. 
Uvodno obrazloženje dala je Jasmina Nina Kamber, pročelnica Upravnog odjela za kulturu  
 
Izvješća nadležnih radnih tijela vijećnici su primili na tablet   
1. Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik  Tiziano Sošić) 
2. Odbor za plan i financije (predsjednica  Sanja Radolović) 
 
 
Budući da se nitko nije javio za riječ predsjednik Tiziano Sošić zaključuje raspravu te daje na 
glasanje Odluku o raspoređivanju sredstava za financiranje aktivnosti političkih stranaka u 
Gradskom vijeću Grada Pule-Pola za 2019. godinu te nakon glasanja utvrđuje da je  
  

Vijeće sa 21 glasom „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i 2 „SUZDRŽANA“ glasa donijelo 
 

O D L U K U 

o raspoređivanju sredstava za financiranje aktivnosti političkih stranaka  
u Gradskom vijeću Grada Pule-Pola za 2019. godinu 

 
 
 

 



 

 

AD – 18.  DONOŠENJE  
a) Odluke o dodjeli Nagrade Grada Pule za 2019. godinu (Fulvio Juričić) 
b) Odluke o dodjeli Grba Grada Pule u 2019. godini (Bruno Juričić) 
c) Odluke o dodjeli Povelje Grada Pule za 2019. godinu (Zavod za hitnu 

medicinu Istarske županije) 
d) Odluke o dodjeli Povelje „Počasni građanin Grada Pule“ za 2019. godinu 

(posthumno Oliver Dragojević i univ.prof.dr.sc. Irena Zavrl) 
 
Predlagatelj akata za ovu točku dnevnog reda je Odbor za dodjelu nagrada i drugih priznanja 
Grada Pule.  
 
Uvodno obrazloženje dala je Jadranka Černjul, predsjednica Odbora.  
 
Izvješća nadležnih radnih tijela vijećnici su primili na tablet   
1. Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik  Tiziano Sošić) 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su Petar Ćurić i Ardemio Zimolo.  
 
Predsjednik Tiziano Sošić zaključuje raspravu te daje na glasanje točku 14.a) Odluku o 
dodjeli Nagrada Grada Pule za 2019. godinu (Fulvio Juričić) te nakon glasanja utvrđuje da je  
  

Vijeće sa 23 glasa „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova 
donijelo 

O D L U K U 

o dodjeli Nagrada Grada Pule za 2019. godinu  
 
 

Daje na glasanje točku 14.b) Odluku o dodjeli Grba Grada Pule u 2019. godini (Bruno 
Juričić) te nakon glasanja utvrđuje da je  
  

Vijeće sa 23 glasa „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova 
donijelo 

O D L U K U 

o dodjeli Grba Grada Pule za 2019. godinu 
 
 

Daje na glasanje točku 14.c) Odluku o dodjeli Povelje Grada Pule za 2019. godinu 
(Zavod za hitnu medicinu Istarske županije) te nakon glasanja utvrđuje da je  
 

Vijeće sa 23 glasa „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova 
donijelo 

O D L U K U 

o dodjeli Povelje Grada Pule za 2019. godinu  
 

 

Daje na glasanje točku 14.d) Odluku o dodjeli Povelje „Počasni građanin Grada Pule“ 
za 2019. godinu (posthumno Oliver Dragojević i Irena Zavrl te nakon glasanja utvrđuje da je  

 
 
 



 

 

Vijeće sa 23 glasa „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova 
donijelo 

O D L U K U 

o dodjeli Povelje „Počasni građanin Grada Pule“ za 2019. godinu  
 

 

 

Dovršeno u 22,01 sati. 
 
 
 
 
KLASA:021-05/19-01/31 
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Pula, 29.01.2019. 
 
 
 

GRADSKO VIJEĆE GRADA PULE 
 
 
 
 PREDSJEDNIK 
 Tiziano Sošić  

 
 
 


